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تا سه ســال آینده دو محصول پالایشــگاه اصفهان یعنى بنزین و 
گازوئیل افزایش تولید پیدا خواهند کرد؛ به طورى که بنزین تولیدى 
در این مجتمع از روزانه 13/5 میلیون لیتر به 22/7 میلیون لیتر خواهد 
رسید همچنین تولید 24/5 لیتر گازوئیل  به 26 میلیون لیتر افزایش 

خواهد یافت.
دکتر محسن قدیرى، مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان که 
سال گذشته به عنوان مرد سال صنعت پالایش نفت کشور معرفى 
شد؛ در آستانه هفته دولت و در راستاى ارائه عملکرد اقدامات پالایش 
نفت اصفهان در جهــت گفتمان رهبر انقــلاب در تحقق گام دوم 
انقلاب؛ تکمیل زنجیره ارزش محصولات و جلوگیرى ازخام فروشى 
سومین نشست خبرى خود با رسانه هاى سراسرى را در محل پترو 
پالایش اصفهان برگزار کرد تا به سئوالات اصحاب رسانه در سطح 

ملى پاسخ دهد.
قدیرى در این نشســت عنوان کرد: هدف هیئت مدیره و مدیریت 
این شرکت همواره بر تمرکززدایى و گریز از بروکراسى بوده  است، 
بر همین اساس سال گذشته ساختار سازمانى شرکت تغییر کرد و به 

هلدینگ پتروپالایش اصفهان تبدیل شد.
وى افزود: در هر ســال 114 میلیارد دلار انرژى در کشور هدر مى 
رود که مى توان با صرفه جویى از این سرمایه ها در راستاى پیشبرد 

پروژه ها استفاده کرد.
وى با اشاره به اینکه جهاد تصمیم در پالایشگاه اصفهان انجام شد 
تا حداکثر سود براى شرکت به دست آید گفت: چشم انداز جسورانه 
پالایشگاه اصفهان براساس توســعه پایدار و متوازن با هدف تبدیل 
شدن به هلدینگ موفق پتروپالایشى تنظیم شده تا بتوان به بالاترین 

ضریب پیچیدگى در منطقه تا افق 1405 دست یافت.
قدیرى اضافه کرد: 70 درصد پروژه هاى هلدینگ در شــرکت هاى 
تابعــه و 30 درصد آن در مجموعه پالایشــگاه اصفهــان در حال 
انجام است. زیرساخت هاى پالایشــگاه اصفهان وچارت ها نیازمند 
اصلاح بود که به خوبى انجام شــد. البته ما گام بزرگى  براى ارتقاء 
زیرساخت هاى قدیمى پالایشگاه برداشتیم که در این راستا تا  افق 

1405 به اهداف تعیین شده دست مى  یابیم.
مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان گفت: 23 پروژه در حوزه 
آب براى رفع مشکل کمبود آب پالایشگاه در دستور کار قرار گرفت 
که براساس آن مصرف آب پالایشگاه تا نیمه سال آینده 75 درصد 
کاهش مى یابد. اکنون در حال نصب تصفیه خانه در شاهین شــهر 
هستیم که آب ســیاه را کاملاً تصفیه کرده و به پالایشگاه تحویل 
مى دهد. همچنین مصرف آب در فصل سرد کاهش یافته و آب هاى 
تصفیه شده در مخازن استراتژیک پالایشگاه ذخیره سازى خواهد شد.

ســاخت 3 برج کولینگ هیبریدى در پترو پلایش 
اصفهان

قدیرى اضافه کرد: قرار اســت مخازن پالایشگاه به مخازن استان 
اصفهان متصل شــود. انتقال آب از خلیج فارس نیز در دســتور کار 
بوده و 20 میلیون متر مکعب آب تا نیمه اول سال آینده به پالایشگاه 
اصفهان مى رســد. همچنین در حال نصب سه واحد HERO  و 
CCRO  هستیم که آب هاى مصرفى پالایشگاه را تصفیه کرده و 

مجددا وارد سیستم مى کند.
وى با اشاره به اینکه براى نخستین بار در سال آینده آب شرب را پس 

از 44 سال از پالایشگاه اصفهان به طور کامل قطع کرده و صددرصد 
آب موردنیاز از پســاب تأمین خواهد شــد گفت: هم اکنون در حال 

ساخت 3 برج کولینگ هیبریدى هستیم.

مشعل هاى پالایشــگاه اصفهان به آنالایزر آنلاین 
محیط زیست متصل است

وى ادامه داد: در پالایشگاه اصفهان تا ســال 1404، 12 محصول 
استراتژیک از گوگرد تولید خواهیم کرد که شــامل انواع کودهاى 
گوگردى بوده و هرســال 10 همت درآمد ایجــاد خواهد کرد. این 
مجموعه در راستاى چشــم انداز 1405 و تبدیل شدن به هلدینگ 
موفق پتروپالایشــى به دنبال رســاندن ضریب پیچیدگى به 12.6 

هستیم.
مدیرعامل هلدینــگ پتروپالایش اصفهان گفت: ســود هلدینگ 
پتروپالایشى شپنا تا ســال 1405 به 4.2 میلیارد دلار خواهد رسید. 
تولید کودهاى گوگردى، تولید الکل هاى چرب و رفع ناترازى بنزین 
از جمله حوزه هایى است که پالایشگاه اصفهان در آن ایفاى نقش مى 
کند.مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان گفت: به دنبال تولید 
محصولاتى هستیم که سودآورى بیشترى داشــته باشد. در زمان 
شروع فعالیت،پالایشگاه اصفهان ضررده بود اما با مدیریتى که انجام 
شد حاشیه سود شرکت به 11 درصد رسیده است. قدیرى اضافه کرد: 

همه بنزین تولید پالایشگاه اصفهان استاندارد یورو 5 دارد.

بهر ه ورى پتر و پالایش اصفهان  10 برابر افزایش 
مى یابد

مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان از راه اندازى معاونت هوش 
مصنوعى در ایــن هلدینگ نیز خبر داد و گفت: با فعالیت مناســب 
این معاونت و قرار گرفتن آن در فرآیندهــاى هلدینگ، بهره ورى 

پالایشگاه 10 برابر افزایش مى یابد.
قدیرى، با بیان اینکه با وجود هــوش مصنوعى دیگر نیازى به افراد 
متخصص نداریم، تصریح کرد: بیش از یک هزار تخصص در هوش 
مصنوعى تعریف شده و ما فقط دیتا را براى این هوش تعریف کنیم و 

خروجى هاى تخصصى را دریافت خواهیم کرد.
قدیرى با بیان اینکه تا ســال 1405 به ســازمان یادگیرنده تبدیل 
خواهیم شد، افزود: مدیران ما به عنوان مربى به منظور ارتقاى سطح 

دانش و تخصص کارکنانشان نقش آفرینى خواهند داشت.
وى با اشاره به دستاوردهاى هلدینگ پتروپالایش اصفهان در زمینه 
استفاده از فناورى هاى نو براى تولید انرژى اظهار کرد: در این زمینه 
شرکت زیرمجموعه مشعل پویا تا ســال 1405، بیش از یک هزار 

مگاوات برق تولید خواهد کرد.

تحریم ها محدودیتى براى پالایشگاه اصفهان ایجاد 
نمى کند

مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان با تأکید بر اینکه تحریم ها 
محدودیتى براى ما ایجاد نخواهد کرد، گفت: شــرکت راهبر ترابر 
انرژى در آینده بزرگ ترین شــرکت حمل ونقل ایران خواهد شد و 
تاکنون 200 تانکر براى این شرکت خریدارى شده و تمام اقدام هاى 
آن با شــرکت ملى پالایش و پخش فرآورده هــاى نفتى هماهنگ 

مى شود.

رکورد بزرگ در قلب نصف جهان
مرد سال صنعت نفت ایران با اشاره به اینکه 450 پروژه با پیشرفت 
بالاى 16 درصد در هلدینگ پتــر و پالایش اصفهان در حال انجام 
است  تصریح کرد: در شرکت سهروردى پالایشگاه اصفهان پروژه 
آراچ یو به عنــوان یک ابر پروژه در حال اجراســت که در قالب آن 6 
زیرپروژه اجرایى مى شــود و 4 میلیارد دلار در آن ســرمایه گذارى 

شده است.
مدیر عامل پالایشگاه اصفهان شرکت اکسیر ایرانیان را یکى دیگر 
از زیرمجموعه هاى این شرکت برشمرد و گفت: پروژه مرتبط با این 
شرکت تا پایان امسال به بهره بردارى مى رسد و روزانه 30 هزار بشکه 

کروسین را با کاتالیست ایرانى تصفیه خواهیم کرد.
وى با اشاره به اینکه براى پیشبرد اهداف اچ اس ئى باید همه واحدها 
همسو با یکدیگر به این سمت حرکت کنند، افزود: نمودار سازمانى 
هلدینگ پالایشى اصفهان نیز بر این اساس چیده شده است. تمامى 
پروژه هاى این شــرکت داراى آراى آى بالاى 30 درصد هستند و با 
اجراى پروژه هاى اچ اس ئى، بار روانى اجراى پروژه ها کاهش مى یابد.

سلامت کارکنان و مدیریت بحران
وى با تأکید بر اینکه نگرش ما امروز به ســمت اچ اس ئى، سلامت 
کارکنان و مدیریت بحران است، گفت: در این زمینه نمودار سازمانى 
مدیریت بحران ایجاد کردیم و اچ اس ئى و مدیریت بحران را با هوش 
مصنوعى به یکدیگر متصل کردیم و همــه دوربین هاى موجود در 
پالایشگاه اصفهان اصلاح شــده و با هوش مصنوعى در ساختمان 
مدیریت بحران مرکزى، نظارت مى شود، همچنین سیستم ماشینى 

براى حضور و تردد افراد در بحران ها ایجاد کرده ایم.
مدیرعامل شرکت پالایش نفت اصفهان ساخت زمین آتش استاندارد 
براساس استانداردهاى بین المللى و مشخص کردن نقاط کور و تغییر 
مسیر آب آتش نشانى پالایشــگاه و بهبود آن را از دیگر اقدام هاى 
انجام شده در پالایشگاه اصفهان براى بهبود وضع اچ اس ئى در این 

واحد پالایشى دانست.
قدیرى به این مسئله تاکید کرد: به سرمایه گذارى خارجى نیازنداریم 
زیرا با مدیریت صحیح و انضباط مالى، هم اکنون نقدینگى داریم و 
مدیریت مالى با کنترل پروژه ارتباط مســتقیم دارد. هیچ چالشى در 
پالایشــگاه وجود ندارد که به کمک جوانان ایرانى قابل حل نباشد.

همه کارکنان در پالایشــگاه اصفهان مالک هستند و سهام دار این 

شرکت محسوب مى شوند.هفته قبل باموافقت هیات مدیره سهم 30 
میلیونى براى سهامدارى کارکنان مشخص شد.

 
تربیت 200 مدیر متخصص در پتروپالایش اصفهان 
قدیرى افزود: رویه پالایشگاه به سمت پرورش مدیران استراتژیک 
در مجموعه اســت و در این راســتا تا چند ســال آینده 200 مدیر 
استراتژیک را به مجموعه و کشور تقدیم خواهیم کرد. از یک هزار 
نیروى اســتخدام شــده 650 نفر از آن ها را نخبگان تشکیل داده و 

جوان سازى را مدنظر قرار دادیم.
مرد ســال صنعت نفت ایران افزود: در نظر داریم که در پایان سال 
1403 به رتبه چهارم بلوغ سازمانى و در سال 1405 به رتبه پنجم بلوغ 

سازمانى و سازمان دانش بنیان دست پیدا کنیم.
قدیرى درباره انتقال آب از دریاى عمان گفت: به کمک استاندارى 
اصفهان انتقال آب از دریاى عمان صــورت مى گیرد؛ با اجراى این 
طرح 75 درصد آب مصرفى پالایشــگاه تا ابتداى نیمه سال آینده 
کاهش مى یابد و اســتفاده از آب فاضلابى که 14 سال قبل مجوز 
استفاده آن را دادند، کفایت ما را براى مصارف پالایشگاه خواهد کرد.

مدیریت هاى کلیدى  در پتر و پالایش اصفهان در 
دست بانوان است

وى با اشاره به اینکه شرکت نفتى اکســیر ایرانیان که یک شرکت 
دانش بنیان در بحث شوینده ها اســت و تماماً توسط کادر مدیریتى 
بانوان اداره مى شــود 40 میلیون یورو ســود دارد که محصولات با 
کیفیتى را ارائه مى کند و نشان مى دهد که جایگاه بانوان در کشور ما 

شناخته شده است.
وى با اشاره به اینکه در بخش صادرات 2 شــرکت راه اندازى شده 
که صادرات محور هستند، گفت: تا سال 1405 کلیه محصولات به 
جز بنزین و گازوئیل صادر مى شــوند و کودهاى گوگردى نیز بعد از 
استفاده در کشور و تأمین نیاز داخل، صادر مى شوند؛ در این راستا اداره 
نظارت بر مبادلات نفتى راه اندازى شده که تمام صادرات را کنترل 

مى کند و شفافیت را حاکم مى کند.
این مقام مسئول اشاره کرد: با مدیریت صحیح مى توانیم حدود 600 
تا 700 میلیون یورو در پالایشگاه اصفهان سرمایه داشته باشیم در 
زمان حاضر پنج دستگاه آنالیزر در پالایشگاه داریم که بطور برخط 
(آنلاین) میزان آلودگى را به محیط زیست گزارش مى کند که تاکنون 

شاخص هاى ما پایین تر از حد استاندارد بوده است.
قدیرى با اشــاره به اینکه برنامه ما این اســت که تا سه سال آینده 
دو محصول این پالایشــگاه یعنى بنزیــن و گازوئیل افزایش تولید 
پیدا کنند افــزود: در نظر  داریــم بنزین تولیدى در ایــن مجتمع را 
از روزانــه 13/5 میلیــون لیتــر بــه 22/7میلیون لیتر برســانیم 
همچنیــن تولیــد 24/5 گازوئیل را بــه 26 میلیون لیتــر افزایش

 دهیم.

مدیر عامل پتروپالایش اصفهان در آستانه هفته دولت و در نشست خبرى عنوان کرد؛

اجرای ۴۵۰ طرح پترو پالایش در قلب نصف جهان رکورد بی نظیری است

۲

رشد قارچ گونه 

املاکی ها با وجود 

رکود مسکن!

زندگی دیجیتالی کودکان
 در دنیای امروز

دست بجنبانید؛ 
پاییز دارد می آید!

شیمی درمانی؛ پادزهری 
برای درختان آفت زده 

اصفهان

صنعت پرورش شترمرغ 
گوهری در دل کویر اصفهان

۲

۳

۳

۶

       

کاردم بزنى، کارت نمى زنم!
۳

۷

مشکل بدون راه حل کرایه ندادن در اتوبوس هاى شهرى اصفهان 

صعود در حوزه اشتغال
 به دست دانش بنیان ها

هر شهروند باید مروج 
مصرف بهینه  آب پایدار باشد

کدام غذاها باعث افسردگی می شود؟

۸

۲

۵

ارتباط بین رژیم  غذایى و افسردگى قوى تر از آن چیزى است که بسیارى تصور مى کنند؛ بنابراین، باید بررسى کنید که 
چگونه رژیم  غذایى شما ممکن است دلیل افسردگى شما باشد.
متخصصان تغذیه و محققان به این سئوال که آیا مواد غذایى 

که مصرف مى کنید، در میزان خطر ابتلا یا افزایش علائم 
افسردگى مؤثر است، پاسخ مثبت مى دهند.

مدیر سلامت روان در بیمارستان ال کامینو در مونتین 
ویو کالیفرنیا، اظهار کرد: رژیم  غذایى ممکن است تأثیر 
قابل  توجهى در پیشگیرى و درمان افسردگى داشته باشد.

پرستاری در منزل تحت پوشش بیمه قرار می گیرد اعزام ۶۰ دستگاه اتوبوس از اصفهان به مرز مهرانجهان نما افشاى اطلاعاتى از گوشى iQOO Z ۸استان غلیظ شدن خون چه علایمی دارد؟تکنولوژی سلامت

۷

بررسی نقش گلرهای ذخیره تیم های

 اصفهانی در گفتگوی «نصف جهان» 

با رسول کربکندی

همتراز بودنهمتراز بودن
  ۲۲ دروازه بــــــــان  دروازه بــــــــان 
دردسرساز است

 خوب نیست
ً
  ذخیره بودن کلا

  امروز بقای مربی به نتیجه گرا بودن است

مدیرعامل شرکت مدیرعامل شرکت 
آب و فاضلاب استان اصفهان تأکید کرد؛آب و فاضلاب استان اصفهان تأکید کرد؛

۵

ز آن چیزى است که بسیارى تصور مى کنند؛ بنابراین، باید بررسى کنید که 
فسردگى شما باشد.
که آیا مواد غذایى 

زایش علائم

و در مونتین 
ن است تأثیر 
ى داشته باشد.

د گ ا هق ششب ۰اعزام۶۰لتحتپ

تعداد مشــاوران املاك ایــن روزها حتى بیشــتر 
از سوپرمارکت ها شــده اســت؛ امرى که به اعتقاد 
نایب رئیس اتحادیه مشــاوران املاك که از نزدیک 

دستى بر آتش این ماجرا دارد...

ان
جه

ف 
ص
 : ن
س

عک
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پرستارى در منزل تحت 
پوشش بیمه قرار مى گیرد

واکنش هاى دیپلماتیک به 
کاهش تراز آب دریاى خزر 

خبرخوان
عدالت آموزشى غایب است

تهرانى ها امسال با   روزنامه خراسان |
12 نفر در میان 40 داوطلب برتر کنکور در رشته 
هاى ریاضى فیزیک، تجربى، انسانى، زبان هاى 
خارجى و هنر، بیشترین تعداد قبولى ها را همچون 
ســال هاى قبل به خود اختصاص دادند. پس از 
تهران، شهر اصفهان با 4 نفر، رتبه دوم فراوانى در 
برترین ها را در اختیار گرفته است. یزدى ها هم 3 
نفر، تبریز دو رتبه برتر و مشهد هم فقط یک نفر را 
در میان برترین ها دارد. بررسى آمارى در لابه لاى 
آمار برترین هاى امسال و ســال هاى قبل نشان 
مى دهد، مراکز استان ها سهمى کاملاً غالب نسبت 
به شهرستان ها در تعداد قبولى هاى برتر دارند و این 
یعنى عدالت آموزشى همچنان غایب بزرگ نظام 

آموزشى کشور است.

«خائن کشى» 
سریال مى شود

«خائــن کشــى» آخرین   فیلم نیوز |
ساخته سینمایى مســعود کیمیایى ابتدا در قالب 
یک مینى ســریال 6 قســمتى از طریق پلتفرم 
«نماوا» عرضه مى شود و سپس نسخه سینمایى 
آن روانه پرده سینماها خواهد شد. پیش از این على 
اوجى، تهیه کننده «خائن کشى» اعلام کرده بود 
که تصمیم دارد بعد از اکران، این فیلم را در قالب 
یک مینى سریال در شبکه خانگى عرضه کند، اما 
حالا قرار است این اتفاق به شکل بالعکس بیافتد. 
«خائن کشى» داســتان گروهى است که قصد 
سرقت از بانک ملى را دارند. در فیلم «خائن کشى» 
امیر آقایى، پولاد کیمیایى، مهران مدیرى، پانته آ 
بهرام، پردیس پور عابدینى، رضا یزدانى، ســارا 
بهرامى، الهام حمیدى، ســام درخشانى و فرهاد 

آییش بازى دارند.

آغاز برداشت 
بهترین انجیر ایران

محصــولات کشــاورزى و باغى    مهر |
شهرستان پلدختر در استان لرستان را بیش از هر 
چیزى با نام «انجیر سیاه» مى شناسند، انجیرى که 
خواهان زیادى در سراسر کشــور و دنیا دارد. این 
محصول در سطح وســیعى از شهرستان پلدختر 
پرورش داده مى شــود و این شهرستان را مستعد 
تبدیل به قطــب صادرات انجیر به کشــورهاى 
مختلف دنیا کرده اســت. این در حالى است که 
این محصول بــه دلایل مختلفــى مانند خروج 
آب هاى اســتان، نظام بهره بــردارى نامطلوب، 
عدم سرمایه گذارى مناســب در بخش باغبانى، 
بى توجهى به توســعه صنایع تبدیلى و تکمیلى و 
فراورى و...  از بهره ورى مناسبى نسبت به امکانات 

و قابلیت هاى موجود برخوردار نیست.

گام جدید ترکیه
 براى مصادره مولانا

دولت ترکیه که سال هاست در پى    ایسنا|
ثبت نام «مولوى» به عنوان شاعرى ترك و یکى 
از مفاخر این کشور است، با تولید و پخش سریالى 
درباره این شاعر پرآوازه ایرانى، قدم هاى جدید و 
جدى را در این حوزه برداشت. سریال «رومى» که 
روایتى از زندگى جلال الدین محمد بلخى است، 
به تازگى پخش شده است. فصل اول این سریال 
در 10 قسمت، اردیبهشت امسال منتشر شد و با دو 
فصل 10 قسمتى دیگر ادامه خواهد یافت. قصه 
«رومى» که به زبان ترکى ســاخته شده است، 
برهه اى از زندگى مولوى را به تصویر مى کشــد 
که در قونیــه زندگى مى کند و بــا حمله مغولان 
مواجه است. در سال هاى اخیر سینماى ایران فیلم 
«مست عشق» به کارگردانى حسن فتحى را به 
شکل مشترك با ســینماى ترکیه درباره مولوى 
و شمس تبریزى ساخته اســت، اما این اثر در پى 
حاشیه هاى بسیار هنوز به اکران نرسیده است. این 
در حالى است که سریال «رومى» دو سال بعد از 
«مست عشق» کلید خورد و به تازگى فصل اول 

آن پخش شده است.

معاون پرســتارى وزارت بهداشــت، درمان و آموزش 
پزشــکى با بیان اینکه تعرفه خدمات پرستارى در منزل 
متناســب با هزینه ها نیســت، گفــت: در برنامه هفتم 
پیش بینى شده که به امید خدا خدمات پرستارى در منزل 

هم تحت پوشش بیمه قرار گیرد.
عباس عبــادى در گفتگو بــا «میــزان» در خصوص 
تعرفه هاى شــرکت هاى خصوصى خدمات پرستارى 
در منزل گفت: در درجــه اول به همه هموطنان توصیه 
مى کنم از مؤسساتى خدمات پرستارى دریافت کنند که 
معتبر هستند و اســامى آنها در سایت وزارت بهداشت و 
دانشگاه هاى علوم پزشکى موجود است چرا که اگر غیر 

از این شــرکت ها خدمات دریافت کنند و چنانچه دچار 
آسیب شوند پیگیرى این مسئله بسیار دشوار خواهد بود. 
وى افزود: تاکنون این خدمات تحت پوشش بیمه نبوده 
اما از دو سال گذشــته تعرفه خدمات پرستارى در منزل 
مشخص شده و این در حالى است که مبالغ ریالى تعرفه 

متناسب با هزینه ها نیست.
معاون پرســتارى وزارت بهداشــت، درمان و آموزش 
پزشکى با بیان اینکه در برنامه هفتم پیش بینى شده که 
به امید خدا خدمات پرستارى در منزل هم تحت پوشش 
بیمه قرار گیرد، اظهار کرد: تحقق این موضوع خبر خوبى 

براى مردم و همکاران پرستار است.

انتشار تصاویر ماهواره اى مستند از کاهش تراز آب دریاى 
خزر، واکنش دیپلمات هاى کشورمان را به همراه داشته 
است. پس از انتشار و تأیید تصاویر ماهواره اى، نمایندگى 
دائم ایران نزد سازمان هاى بین المللى در ژنو خطاب به 
جمهورى آذربایجان، جمهورى قزاقستان، فدراسیون 
روسیه و ترکمنستان اعلام کرد: «تصاویر آژانس فضایى 
ایران (ISA) خط ساحلى دریاى خزر را در حال کوچک 
شدن نشان مى دهد... روند کاهش سطح آب دریاى خزر 

موضوعى مهم و جدى تلقى مى شود.»
همچنین سید عباس موسوى سفیر ایران در آذربایجان 
نیز با اســتناد به همین تصاویر در صفحــه توییتر خود 

نوشت: «بر همه 5 کشور ساحلى این نگین آبى فرض 
اســت تا فارغ از هر ملاحظه اى و قبل از وخامت بیشتر 

چاره اى بجویند...»
کاهش تراز آب دریاى خزر اصلى ترین چالش این پهنه 
آبى ارزشمند محسوب مى شــود که تبعات آن در وهله 
اول متوجه هر 5 کشور حاشیه این دریا و در ابعاد بزرگ 
تر تمام کشــورهاى منطقه و جهان را تحت تأثیر قرار 
مى دهد. در این میان نقش سیاستمداران بسیار اهمیت 
دارد چرا که راهکار مقابله با ایــن بحران تنها به دنبال 
همکارى هر پنج کشور این حوضه آبریز محقق مى شود 
و پرداختن به این موضوع نیاز به یک همیّت جمعى دارد.

شوراى امنیت هم محکوم کرد
شــوراى امنیت ســازمان ملــل حمله   پانا|
تروریستى به حرم شاهچراغ(ع) را به شدت محکوم 
و بر لزوم مقابله تمام کشورها با اقدامات تروریستى 
تأکید کرد. «لیندا توماس گرینفیلد»، رئیس دوره اى 
شوراى امنیت سازمان ملل در واکنش به حمله روز 
یک شنبه به حرم شــاهچراغ(ع) یک بیانیه منتشر 
کرد که در آن آمده اســت: اعضاى شوراى امنیت 
حمله تروریستى شنیع و بزدلانه به مردم بى گناه و 
زائران در حرم شاهچراغ شیراز در تاریخ 13 اوت را با 

شدیدترین لحن محکوم مى کنند.

سرنوشت پرونده هواپیماى 
اوکراینى

حجت الاسلام والمسلمین احمدرضا   انتخاب|
پورخاقان، رئیس سازمان قضایى نیروهاى مسلح در 
مورد پرونده هواپیماى اوکراینى، افزود: رأى نهایى 
صادر شد اما با توجه به اعتراض اولیاى دم و برخى 
متهمان، پرونده براى رسیدگى و صدور رأى قطعى 

به دیوان عالى کشور ارسال شده است.

استعفا یا برکنارى؟
  روزنامه اعتماد| احسان ارکانى، نماینده 
اصولگراى مجلس گفته اســت: مدتى بود که آقاى 
وحیدى به عنوان وزیر کشور به دنبال برکنارى آقاى 
محمدرضا غلامرضا، معاون سیاســى وزارت کشور 
بود. من شــنیدم، خود غلامرضا حاضر به تمکین از 
نظر وزیر و کنار رفتن نبوده و عنوان مى  کرده: «از بالا 
به من تکلیف شده و من اینجا مى مانم!» نهایتاً وزیر 
ناگزیر به عزل و برکنارى این فرد شده است. اگر به 
اطلاعیه وزیر کشور هم توجه کنید از عنوان «تغییر» 
استفاده شده بود نه«اســتعفا»؛ اما این آقا ادعا کرده 
که من استعفا کرده ام! شخصاً امروز دوباره از وزارت 
کشور استعلام کردم، گفتند استعفایى در کار نبوده و 

غلامرضا برکنار شده است.

«بن سلمان» صاحب گران ترین 
خانه در دنیا!

   خبر آنلاین | «محمد بن سلمان»، ولیعهد 
عربستان سعودى، مالک یک قصر فرانسوى است 
که به عنوان گران ترین خانه جهان شناخته مى شود؛ 
خرید ملک وســیع در غرب پاریس به قیمت 300 
میلیــون دلار (275 میلیون یــورو) آخرین مورد از 
یک سرى خریدهاى گزاف توسط شاهزاده سعودى 
است. این قلعه تازه ساخت در ســال 2015 به یک 
خریدار مرموز فروخته شــد و اگرچه مالکیت آن از 
طریق شرکت هاى پوسته پنهان است، اما مشاوران 
خانواده سلطنتى تأیید کرده اند که بن سلمان مالک 

نهایى آن است. 

ارثیه اى به نام مجوز 
سردفترى!

یک سردفتر اسناد رسمى با اشاره    تسنیم|
به اهمیت قانون تسهیل مجوزهاى کسب و کار در 
حوزه سردفترى گفت: مجوز سردفترى در 50 سال 
گذشته موروثى بود و از پدر به فرزند به ارث مى رسید! 
على سبحانى گفت: طبق ماده 69 قانون دفاتر اسناد 
عملاً این شغل به صورت خانوادگى درآمده است البته 
کسانى که امتیاز ســردفترى را به ارث مى برند باید 
حداقل صلاحیت علمى را دارا بوده باشند. سبحانى 
ادامه داد: سردفترى منصب است اما در طول 50 سال 
گذشته، فرزند جانشین پدر مى شد یا اینکه امتیاز دفاتر 
اسناد رسمى به دیگران واگذار مى شد و چوب حراج 
به کرسى سردفترى زده مى شد. این سردفتر اسناد 
رسمى ادامه داد: تعداد دفاتر همیشه کم بوده که این 
امر بازار داغى براى خریــد و فروش ایجاد کرده بود 
و بارها و بارها شاهد این بودیم که امتیاز سردفترى 
با بالاترین قیمت هاى نجومى بــه افراد متمول که 
داراى حداقل صلاحیت هاى علمــى بودند، واگذار 

شده است.

اقتصاد دانش بنیان اقتصادى است که در آن تولید، توزیع 
و استفاده از دانش، منبع اصلى رشد و ایجاد ثروت است. 
اقتصادى که مى تواند صنعت و دانشــگاه را به هم گره 
بزند و اقتصاد را متحول کند. رشــد و پویایى که در این 
اقتصاد هست نیز به تولید اشتغال کمک مى کند. درواقع 
مى توان گفت اقتصاد دانش بنیــان نقش حیاتى دانش 
در توسعه اقتصادى اســت که دولت ها باید مدنظر قرار 
دهند. به معنایى دیگر هدف گــروه اقتصاد دانش بنیان 
در آن است تا با اجراى طرح هاى پژوهشى در این زمینه 

بتواند راهکارهاى مناسبى را در اختیار سیاست گذارى و 
مســئولان امر قرار دهد تا در کنار توسعه ادبیات عملى 
این حوزه در ایران راهکارها عملیاتى نیز به ثمر بنشیند.

اقتصــادى که به اعتقــاد معاون صندوق نــوآورى در 
برنامه توســعه هفتم جایگاه خوبى دارد و در این برنامه 
هدف گذارى براى ایجاد 500 هزار فرصت شغلى جدید 

دانش بنیان طرح ریزى شده است.
سیاوش ملکى فر، از دیگر راهبردهاى صندوق نوآورى 
را صادرات 6100 میلیون دلارى دانش بنیان ها دانسته 
و تأکید کرده: طبق گفته هاى مقام معظم رهبرى سهم 

سال 1400 از دانش بنیان ها به اندازه حدود یک درصد 
و الان هم یک درصد اســت و دولت بایــد کارى کند 
که در یــک برنامه چهار پنج ســاله حداقل به 5 درصد

 برسد.
آنطور که این کارشــناس اعلام کرده در برنامه توسعه 
هفتم هدف گذارى و سهم دانش بنیان ها از اقتصاد کشور 

7 درصد است.
اینها همه در حالى اســت که توجه ویژه به حوزه هاى 
زیست فناورى، هوش مصنوعى و میکروالکترونیک در 
دستور کار صندوق نوآورى و شکوفایى قرار دارد مباحثى 

که در توســعه فناورى هاى آینده و جریان ساز نقشى 
اساسى دارند.

در حال حاضر 8500 شرکت دانش بنیان در حوزه هاى 
مختلف داریم کــه به اعتقاد معاون علمــى، فناورى و 
اقتصــاد دانش بنیان ریاســت جمهورى ظرفیت ایجاد 

تغییرات بزرگ را دارد.
به گفته روح ا... دهقانى فیروزآبادى، به تازگى با اشاره به 
اینکه در حوزه اقتصاد با توجه به شرایط کشور، هیچ  راهى 
جز اینکه به ســمت دانش بنیان ها حرکت کرده و از این 
طریق شاهد افزایش کیفیت و ارائه محصولات و خدمات 
قابل رقابت باشیم، نداریم. در همین راستا امید است تا در 
سیاست هاى جدیدى که در نسل چهارم معاونت علمى 
طراحى، پیاده ســازى و اجرا مى شــود، بتوانیم هر سال 
شاهد رشد ســهم اقتصاد دانش بنیان در تولید ناخالص 

ملى (GDP) باشیم. 
او با اشاره به سهم شــرکت هاى دانش بنیان در اقتصاد 
کشــور تصریح کرد: نکته مهم در این زمینه آن است 
که به اندازه در کشــورمان تولید صــورت مى گیرد و 
منابع کافى هم در بخش هاى مختلف داریم، اما چالش 
اصلى مان بحث بهره ورى است و براى بهبود این بخش 
فرهنگ و ورود فناورى، دو مؤلفه اصلى به شمار مى روند. 
دهقانى فیروزآبادى گفته: بایــد فرهنگ بهره ورى در 
زمینه هاى فردى، اجتماعى و شرکتى شکل بگیرد و در 
مقابل نیز اجازه ورود فناورى هاى دانش بنیان به مسائل 

را در راستاى افزایش بهره ورى بدهیم.
معــاون علمــى، فنــاورى و اقتصــاد دانش بنیــان 
ریاست جمهورى با تأکید بر اینکه قطعاً افزایش کیفیت 
محصولات، افزایش بهره ورى همچنین کاهش قیمت 
محصولات دانش بنیان، اقتصاد دانش بنیان به طورقطع 
تأثیرات مثبتى در شــرایط اقتصادى مــردم نیز خواهد 

داشت.

 42 درصد از خردسالان امروز تبلت شخصى دارند؛ 
این رقم در سال 2013 تنها 7 درصد و در سال 2011 

تنها یک درصد بود.
 امروزه همــگام با پیشــرفت فنــاورى، بازى ها و 
سرگرمى هاى کودکان نیز رشد مى یابد؛ بازى هایى 
که نه تنها سودى براى کودك ندارد بلکه باعث بروز 
بسیارى از ناهنجارى هاى جســمى و ذهنى ازجمله 
بیش فعالى، پرخاش، جمع گریزى و انزوا در کودك 

مى شود.
ساعت ها پاى رایانه نشستن و بدون کمترین حرکت 
فیزیکى با گوشــى تلفن همراه بازى کردن به تدریج 
تبدیل به عادتى مى شود که آن نیز به نوبه خود منجر 
به بروز مشکلات بینایى و اسکلتى در کودك مى شود.

فناورى و بازى هاى یارانه اى خواســته یا ناخواسته 
وارد خانواده ها شده است و اگر بخواهیم آن را نادیده 
بگیریم و فرزندانمان را از داشتن این بازى ها محروم 
کنیم، حرص و ولع بیشترى در کودکان براى پرداختن 
به چنین بازى هایى ایجاد و آنها به دور از چشم والدین 
این کار را انجام خواهند داد. از ســوى دیگر اگر در 

این زمینه نظارت کافى بر کودکانمان نداشته باشیم 
به حتم با خطرهاى روحى، روانى و جسمى فراوانى 

تهدید مى شوند.
در حال حاضر تقریباً 49 درصد از کودکان زیر 8 سال 
از صفحات نمایشگر قبل از خواب استفاده مى کنند 
که یکى از علت هــاى اختلالات خواب بین کودکان 

به شمار مى آید.
در این رابطه فوق تخصص روان پزشــکى کودك و 
نوجوان بابیان اینکه باید اســتفاده از گوشى، تبلت، 
فضاى مجازى و هر ابزار رفاهى و اسباب بازى دیگرى 
قانونمند باشد و جنبه هاى جسمى و روانى استفاده از 
آن در کودك و خانواده در نظر گرفته شود مى گوید: 
تهیه چنین ابزارهایى در صورت استفاده نادرست در 

کنار منافع مضراتى را هم در پى دارد.
دکتر اشرف تشکرى گفت: واقعیت کنونى این است 
که تکنولوژى مدام در حال پیشرفت است و کودکان 
ما نیز در زندگى روزمره و براى بودن در کنار دیگران 

نیاز به تسلط بر تکنولوژى دارند.
وى با تأکید بــر اینکه بازى با گوشــى و تبلت نباید 
جایگزیــن بازى هــاى فیزیکــى کودکان شــود، 

خاطرنشــان کرد: کودك در بازى هــاى حرکتى و 
تفریحى استفاده از ســایر ابزار زندگى را یاد مى گیرد 
و وقتى با دیگر همسالان و بزرگ ترها بازى مى کند 
و نقش افراد مختلف را ایفا مى کند درواقع به تمرین 

زندگى مى پردازد.
این روانپزشــک کــودك و نوجوان بابیــان اینکه 
کودکان کوچک تــر کــه به طورمعمــول در کنار 
خانواده و یا در محیط هاى کنترل شــده مثل مدرسه 
و مهدکــودك هســتند، نیازى به گوشــى همراه و 
ایمیل ندارنــد، اظهار کرد: ارتباط با افراد ناشــناس 
مى تواند به آنها آســیب بزند و مهار این گونه روابط 
براى والدین دشواراســت و نظارت بر آن همیشگى 

نیست.
همسو با این روانپزشک، مدیرعامل مجموعه توسعه 
راهکارهاى هوشــمند امین، درباره لزوم بالا بردن 
ســواد دیجیتال در کودکان و نوجوانان نسل جدید 
مى گوید: نســل جدید فرزندان ما در ایران، بیش از 
نسل هاى پیشین نیازمند توجه و برنامه ریزى جدى 
درزمینه آموزش و ارتقاى ســواد دیجیتال هستند. 
این نسل جدید در تمام مراحل زندگى خود با دنیاى 

دیجیتال و فضاى مجازى در ارتباط بوده و نیاز دارند تا 
علم و فرهنگ حضور در این فضا و استفاده از امکانات 

آن را به سرعت فراگیرند.
دکتر رضا خضر دوست، در ادامه درباره چیستى سواد 
دیجیتال و اهمیت پرداختن زودهنگام به آن، معتقد 
اســت: امروزه کودکان و خردسالان حضور اینترنت 
و دنیاى دیجیتال را در زندگــى روزمره والدین خود 
مشاهده و احســاس مى کنند. اســتفاده از خدمات 
آنلاین مختلف، انجام پرداخت ها و خریدها به صورت 
اینترنتى، برقرارى تماس تصویرى، اطلاع رسانى و 
آموزش علوم جدید در فضاى وب تنها ابعاد ســاده  
و روزمــره اى از زندگى دیجیتال انســان امروزى را 

تشکیل مى دهند.
اما سواد دیجیتال مبحثى بسیار گسترده و بااهمیت تر 
از آن است که تنها با درك شــهودى قابل اکتساب 
باشــد. فرزندان ما نیاز دارند تا به صــورت اصولى و 
تخصصى درباره دنیــاى دیجیتــال و امکانات آن 
آموزش دیده و براى زندگى در آن آماده شوند و این 
مهم باید از ابتدایى ترین سال هاى زندگى ایشان در 

نظر گرفته شود.

صعود در حوزه اشتغال به دست دانش بنیان ها 

لادن ایرانمنش

مریم محسنى

تعداد مشاوران املاك این روزها حتى بیشــتر از سوپرمارکت ها شده است؛ 
امرى که به اعتقاد نایب رئیس اتحادیه مشاوران املاك که از نزدیک دستى بر 
آتش این ماجرا دارد، بسیار بیشتر از نیاز مردم است و به واسطه رشد قارچ گونه، 

باعث اذیت خودشان شده و به مرحله خودخورى رسیده  است. 
در حال حاضر در کشور 185 هزار مشاور املاك داراى پروانه داریم و این در 
حالى است که از اواخر فروردین ماه امسال مسکن دچار رکود شده و باوجود 

اینکه حدود چهار ماه از آن زمان مى گذرد این رکود همچنان وجود دارد.
خروجى این رکود، تعدیل قیمت ها بوده و به گفته وزیر راه و شهرســازى در 

بعضى شهرها 20 تا 30 درصد قیمت مسکن کاهش پیداکرده است.
بااین حال و با وجود کاهش قیمت مســکن اما بازار اجاره ها قرص و محکم 
به همان منوال باقى مانده اســت و روال خود را تغییر نداده است؛ تنها کافى 
است به این بازار شــلوغ نگاهى بیاندازیم تا قیمت هایى را مشاهده کنیم که 
نرخ اجاره بها را تعیین کرده اند و با وجود تعیین سقف در این بخش همچنان 

یکه تازى مى کنند. 
نایب رئیس اتحادیه مشــاوران املاك در رابطه با ایــن موضوع مى گوید: 
درگذشته مسئله تورم در بازار مسکن مثل الان نبود و فرقى نمى کرد امسال 
خانه خریدارى کنید یا سال آینده به همین دلیل به مستأجران خوش نشین 

گفته مى شد. درگذشته بخشى از مســتأجران متمول بودند و مى توانستند 
ســرمایه خود را به بخش اقتصاد بیاورند. اینها اکثراً مستأجر بودند. اما عملاً 
امروز مستأجران جاماندگان بازارهایى هستند که دچار تورم شده است. الان 
خیلى از اجاره نشین ها پول رهن خانه اى را مى دهند که سال 98 مى توانستند 

آن را خریدارى کنند.
اینها همه در حالى اســت که حدود هفت ماه اســت که آمارهاى اقتصادى 
بخش مسکن منتشرنشــده است. موضوع مســکن در ایران با کشورهاى 

دیگر بسیار متفاوت است. در اکثر کشــورها بار مصرفى را تحمل مى کنند 
و بنابراین مى توانند در موضوعات دیگر ســرمایه گذارى کرده و براى آنها 
جذابیت دارد، به عبارت دیگر مسکن، هم سرپناه را تأمین مى کند و هم اینکه 

بار سرمایه گذارى را به دوش مى کشد.
عدم انتشار آمار تحولات بازار مسکن حالا باعث شده تا در این بخش براى 
متوســط قیمت مســکن گمانه زنى صورت بگیرد و برنامه ریزى ها در این 
حوزه نیز با حدس و گمان انجام شــود، امرى که به اعتقاد داوود بیگى نژاد، 

نایب رئیس اتحادیه مشاوران املاك مناسب نیست.
وى با اظهار تأسف از اینکه در چند سال اخیر در اواخر دولت قبل شروع و رشد 
قیمت ها باعث این شد تا به نقطه حدود چهار ماه قبل برسیم اظهار کرد: این 
یعنى عملاً توان تهیه مسکن از دست مردم خارج شد، حتى با افزایش وام و 
آورده حداکثرى هم مردم نمى توانند در مناطق مرکزى کلانشهرها خانه اى 
خریدارى کنند. سرریز این عدم توان تأمین مسکن در ابتداى امسال شوکى 
به بازار مسکن وارد کرد و وقتى قیمت ملک افزایش یافت بیشترین صدمه 

را قشر مستأجر دید.
درعین حال این رشد مداوم قیمت ها در بازار املاك از سویى دیگر باعث شد 
تا دلالان در این بازار آماده به کار باقى بمانند و از سویى دیگر این چشم انداز 

براى بنگاه هاى املاك به وجود آمده تا بتوانند درآمد خوبى دریافت کنند.

خورشید کیایى

رشد قارچ گونه املاکى ها با وجود رکود مسکن!

زندگى دیجیتالى کودکان در دنیاى امروز 
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حمایت آیت ا... مظاهرى از
 تشکیل انجمن خیران

اعزام 60 دستگاه اتوبوس از 
اصفهان به مرز مهران 

رشادت  اسرا در زندان هاى 
رژیم بعث ستودنى است

فرمانـده پایـگاه هوانیروز شـهید وطن پـور اصفهان 
گفت: رشادت ها و صبر اسـرا در زندان هاى رژیم بعث 
ستودنى اسـت و تجربه آزادگان کشـور از دوران دفاع 
مقدس و اسـارت اندوخته ارزشـمندى براى ترسـیم 
آینده کشور است. امیر سرتیپ دوم خلبان على اقلیمى 
 اسـتمرارحمایت هاى مالى و معنوى، تشکیل قرارگاه 
ایثارگـران و واگـذارى امتیازات ویـژه به جانبـازان و 
ایثارگران را ضرورى دانسـت. وى افـزود: جمع آورى 
خاطرات و تجربه جامعه ایثارگر با هدف ترویج فرهنگ 
فداکارى و مددکارى از طریق "کمیته خادم حفظ و نشر 
آثار و ارزش هاى دفاع مقدس" به امتداد نقش آفرینى 

آزادگان در اعتلاى کشور کمک مى کند.

اعزام امکانات شهردارى 
اصفهان به کربلا 

معـاون محیـط زیسـت و خدمات شـهرى شـهردار 
اصفهان از اعزام 300 نفر نیـروى خدماتى داوطلب و 
چندین دستگاه ماشـین آلات مورد نیاز براى خدمت 
رسانى به زائران اباعبدا... الحسین (ع) در سفر اربعین 
خبر داد. مهدى بقایى افزود: این اعزام ها به دو مقصد 
کربلا و چزابه صورت گرفت. وى خاطرنشان کرد: سه 
دستگاه خودروى آتش نشانى، 40 دستگاه اتوبوس، 2 
دستگاه کامیون، 2 دسـتگاه تریلى کف، یک دستگاه 
جرثقیل سنگین 25 تنى، یک دسـتگاه ماشین حمل 
زباله، یک دستگاه تانکر آب 13 هزار لیترى، 2 دستگاه 
خودروى شست و شـوى معابر، 2 دستگاه نیسان، 20 
چشـمه کانکـس سـرویس بهداشـتى و 10 کانکس 
حمام نیز از جمله تجهیزاتى اسـت که به شهر ارسال 
شده است. بقایى افزود: در شـهر چزابه نیز 2 دستگاه 
ماشین جاروزنى، 2 دستگاه ماشـین حمل زباله، یک 
دسـتگاه تانکر آب، 2 دسـتگاه خودروى شست و شو، 
یک دستگاه خودروى آتش نشـانى خدمت رسانى به 

زائران را بر عهده دارند.

اردوى دفاعى براى 
خبرنگاران اصفهان 

مسئول سازمان بسـیج رسانه اسـتان اصفهان گفت: 
دوره یک روزه خبرنـگاران حوزه دفاعى رسـانه هاى 
استان اصفهان برگزار شد. محسـن شکیب فر با بیان 
اینکه اصحاب رسـانه و خبرنـگاران رزمندگان جبهه 
نرم هسـتند و همـواره قلم آن ها سلاح شـان بـوده و 
هسـت ، اظهـار کـرد: بخشـى از خبرنـگاران اسـتان 
اصفهان در حوزه هاى مختلف دفاعى و نظامى مشغول 
فعالیت هستند که لازم است در این خصوص آشنایى 
بیشترى با اصطلاحات، تجهیزات و ادوات و همچنین 
ویژگى هاى فعالیت هاى دفاعى و نظامى داشته باشند. 
وى افزود: در همین راسـتا با همکارى روابط عمومى 
سپاه حضرت صاحب الزمان (عج) اولین دوره در قالب 
2 گروه خواهران و برادران با حضور 40 فعال رسانه اى 

استان اصفهان برگزار شد.

خط کشى 500 کیلومتر جاده  
در  غرب استان 

سرپرسـت اداره ایمنى راه و حریـم اداره کل راهدارى 
و حمل و نقـل جاده اى اسـتان اصفهـان گفت: 500 
کیلومتر از محورهاى شـریانى غرب اسـتان با اعتبار 
بیش از 60 میلیارد ریال خط کشـى شد. محمدحسن 
محمدزمانى افزود: گروه هاى خط کشى براى رفع نقاط 
پرتصادف نسبت به خط کشى قوس ها- دوربرگردان 
ها و پارکینـگ ها اقـدام کرده اسـت. وى ادامـه داد: 
جاده تیـران و کـرون- فریـدن- بوئین میاندشـت و 
خوانسـار جزو نقـاط پرتصادف مصـوب بودنـد که با 
اقدامات انجام شـده رفع خطر و ایمن سـازى شـدند. 
وى خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه خط  کشى یکى 
از تاثیرگذارتریـن اقدامات در خصوص ایمن سـازى، 
آشکارسـازى و کاهش تصادفات جاده اى است، پس 
از اجراى روکـش آسـفالت راه هاى شهرسـتان هاى 
تیران و کرون- چادگان- فریدن- فریدونشهر- بوئین 
میاندشت و خوانسار در راستاى افزایش ضریب ایمنى 
و آشکارسازى، نسـبت به خط کشـى خطوط میانى و 

کنارى این محورها اقدام شد.

کاردم بزنى، کارت نمى زنم!

مدیر روابط عمومى شــرکت اتوبوســرانى اصفهان و 
حومه با بیان اینکه روز پنج شــنبه 60 دستگاه اتوبوس 
به مرز مهران براى خدمت رســانى به زائران حســینى 
اعزام مى شــود، گفت: پس از اتمام مراســم اربعین و 
ابلاغ اتمام مأموریت توســط وزارت کشور، اتوبوس ها 
از مــرز مهــران به ســمت اصفهــان بدون مســافر

 بازمى گردند.
سیدمهدى علاءالدینى با اشــاره به اعزام 60 دستگاه 
اتوبوس از اصفهان بــه مرز مهران بــراى جابه جایى 
زائران اربعین حسینى اظهار کرد: مأموریت اصلى آنها 
ســرویس دهى در مرز مهران حدفاصل پارکینگ ها تا 

نقطه صفر مرزى به طول حدود 20 کیلومتر است.
وى افزود: بــا برنامه ریــزى و هماهنگى هاى لازم60 
دستگاه اتوبوس با 120 راننده، اکیپ فنى به همراه یک 
دستگاه اتوبوس امداد سیار با تمام امکانات همراه با تیم 
نظارت، همچنین یک دســتگاه اتوبوس به منظور رفاه 
و استراحتگاه رانندگان در قالب ســتاد اربعین حسینى 

اعزام شده اند.
وى تأکید کرد: با توجه بــه محدودیت ناوگان در داخل 
شهر سعى شد در سرویس دهى روزانه مردم خللى ایجاد 
نشــود و با جایگزین کردن اتوبوس هاى شرکت واحد 

مشکلى در سطح شهر نداشته باشیم.

علیرضا ایزدى، مدیرکل میراث فرهنگى، گردشــگرى و 
صنایع دستى استان و جمعى از مدیران این اداره کل با آیت ا... 
مظاهرى، از مراجع تقلید و رئیس حوزه علمیه اصفهان دیدار 
کردند.  مدیرکل میراث فرهنگى، گردشگرى و صنایع دستى 
استان اصفهان در این دیدار گفت: امروز شاهدیم در اصفهان 
بسیارى از خیران در حوزه ساخت مسجد و اماکن فرهنگى 
و مذهبى فعال هستند، لذا نیازمند جلب همکارى این خیران 
به منظور حضورشــان به عنوان مرمتگــران آثار تاریخى 
هستیم، به همین منظور با ارائه استفتا به محضر جنابعالى 
درخواست جلب حمایت آن مرجع عالى تقلید را براى تشویق 
این عزیزان باهدف حضور و همــکارى در عملیات هاى 

حفاظتى و مرمتى آثار تاریخى نصف جهان داریم.
آیت ا...  مظاهرى نیز ضمن ابراز خرسندى از دیدار با مدیرکل 
میراث فرهنگى، گردشگرى و صنایع دستى استان و هیئت 
همراه از آنها خواست به نحوى فعالیت کنند که خشنودى 

امام زمان(عج) را به همراه داشته باشد.
 رئیس حوزه علمیه اصفهــان ادامه داد: در جریان زحمات 
شما هستم و خرسندم از اینکه باعث شادى مردم مى شوید، 

لذا دعا مى کنم تا همواره در خدمت به مردم موفق باشد.
در پایان این دیدار آیت ا...  مظاهرى ضمن موافقت با این 
اقدام پســندیده آن را گامى ارزشمند در راستاى گسترش 

اسلام و خوشنودى مردم دانست.

بیا و بهشت را براى خودت بخر  

ماجراى چوبى که تیر مى شود 

الحاق 2 محله به محدوده شهر گلپایگان

نصف جهــان   روزنامه «نسل فردا» در شماره روز 25 
مردادماه خود در گزارشــى با عنوان «آزادى 7 زندانى 
غیر عمد خراسان جنوبى با رضایت شاکیان» نوشته: 
«چه حلاوتى از این بالاتر که شاکى باشى و از متشاکى 
بگذرى. چه شــیرینى بالاتر از اینکه شاکى باشى و 

مرهم شوى بر زخم متشاکى. »
این روزنامــه در ادامه آورده اســت: «دل دریایى مى 
خواهد تا از ســهم خویش بگذرى تــا زمینه آزادى و 
رهایى فرد در بند را فراهم آورى. درست مانند کارى 

که شــاکیان 7 زندانى غیر عمد خراســان جنوبى با 
پادرمیانى ستاد دیه اســتان کرده اند و زمینه رهایى 
از بند این زندانیان را در دهه دوم محرم حســینى در 
استان فراهم آورده اند. بهشت همینجاست گاهى نباید 
منتظر آن در آن سوى دنیاى خاکى بود گاهى همین 
که زمینه رهایى از بند پدر، پســر، مرد، نان آور خانه 
اى را فراهم آورى در عین اینکه از او شــاکى هستى 
بهشــت را براى خودت هم در این دنیا و هم آن دنیا

 خریده اى.»

نصف جهــان   یکى از نمایش هــاى بیرونى محرم با 
عنوان «دور عاشــقان»، تئاتر «خون نامه» است که 
روایتى نو و بدیع تاریخــى دارد. نمایش «خون نامه» 
به روایت موضوعى تاریخى مى پردازد که در ســالیان 
گذشته رخ داده است. نمایش «خون نامه» سرگذشت 
تکه چوبى را نمایش مى دهد که به مرور زمان مى خواهد 
در تاریخ جاودان باشد و ناگهان تبدیل به  تیرى مى شود 

که باعث بدنامى رسم و رسوم آن چوب مى شود. این در 
حالى است که به دلیل ناشکرى کردن تکه چوب، جریان 
زندگیش به طور کامل برعکس مى شود. این نمایش در 
روزهاى 30 مرداد ماه ساعت 21، اول شهریور ساعت 
19 و 30، سوم شهریور ساعت 21،پنجم شهریور ساعت 
20 و ششم شهریور ساعت 19 و 30 در ارگ جهان نما، 

پل خواجو ،گلستان شهدا اجرا خواهد شد.

نصف جهان   رئیس شوراى اسلامى شهر گلپایگان با 
اشاره به اینکه طى یک سال گذشته 183 جلسه علنى 
شوراى اسلامى شهر با 211 مصوبه برگزار شده است، 
اظهار کرد: در یک سال گذشته از سوى شهروندان 184 
فقره درخواست رسیدگى در حوزه هاى مختلف شهرى 

به شوراى شهر ارسال شده است. 
سیدمحمدحسن علوى گفت: بازدیدهاى میدانى به 
صورت مستمر از سطح محلات مختلف شهر به اتفاق 
اعضاى شوراى اسلامى شهر و شــهردار به منظور 
شناسایى مشــکلات محلات انجام مى شود. وى با 
بیان اینکه در یک ســال گذشــته بیش از 50 جلسه 
شوراى ترافیک برگزار شــده است، خاطرنشان کرد: 
90 درصد مصوبات شوراى ترافیک توسط شهردارى 

اجرایى مى شود و شهروندان دوشنبه هر هفته مى توانند 
با حضور در شوراى شهر مشکلات و مطالبات شهرى 

را مطرح کنند.
علوى اضافه کرد: با پیگیرى هایى که در کمیسیون 
ماده 5 انجام دادیم، محله جاده قدیم اصفهان و محله 
کوى مدرس در بلوار ولیعصر به محدوده شهرى اضافه 
شد. رئیس شوراى اسلامى شهر گلپایگان با بیان 71 
پرونده در کمیسیون ماده پنج راه و شهرسازى استان 
اصفهان بررسى شده اســت، ادامه داد: با پنج پرونده 
موافقت و با چهار پرونده مخالفت شده و پنج پرونده 
مورد بررســى مجدد قرار گرفته است، همچنین طى 
یک سال گذشــته 27 پرونده در کمیسیون بدوى و 
140 پرونده در کمیسیون تجدیدنظر مطرح شده است.

دست بجنبانید؛ پاییز دارد مى آید!

خاطره اى تکرارى که هر ساله اتفاق مى افتد؛ معابرى 
که با شروع فصل پاییز و زمستان به علت فرسودگى 
پر مى شــوند از آب هاى سطحى؛ مشــکلى کهنه 
که هنوز هم دست از ســر برخى از مناطق اصفهان 

برنداشته است. 
هر سال ســر و کله پاییز و زمستان که پیدا مى شود با 
یک بارندگى طولانى، آب بساطش را در خیابان هاى 
سطح شــهر پهن مى کند و خیابان ها و کوچه و پس 
کوچه ها از شدت جمع شــدن آب تبدیل به استخر و 
دریاچه مى شوند. قصه اى که خیال تمام شدن ندارد. 

شــاید حالا که در حال نزدیک شــدن به فصل پاییز 
هستیم بد نیســت که تا دیر نشــده فکرى براى این 
معابر و پیاده روهاى پر چالــه چوله اى که در فصول 
سرد تبدیل به چاه هاى کوچک آب مى شوند بکنند تا 
خاطره پاییز و بارندگى هایش به شکل زیبایى در ذهن 

شهروندان تداعى شود. 
حالا که تا چند روز دیگر آهســته آهســته نســیم 
پاییــز ارمغان فصل ســرد را مى آورد پــس باید هر 
چه زودتر مدیریت شهرى دســت بجنباند تا پادشاه 
فصل هاى امســال براى مردم اصفهان دســت پر 

بیاید.

مهاباد، داروخانه و پزشک شبانه روزى ندارد
نصف جهان  بخشدار مهاباد اردستان گفت: راه اندازى 
بخش مهاباد که فعال نبود را در دســتور کار قرار داده 
و 170 میلیون براى شرکت در مسابقات استانى آنها 
را یارى کردیم و فیبر نورى روستاى حسین آباد که از 
یک سال پیش قطع شــده بود و اینترنت و آنتن دهى 
تلفن همراه با مشکل مواجه شــده بود از اوایل هفته 
حفارى آن شروع مى شــود که بیش از 600 میلیون 
هزینه دارد و آسفالت روستاى رحمت آباد در مرحله با 
24 هزار مترمربع و مرحله دوم آن با 17 هزار متر شروع 

خواهد شد. 
احمد کریم پور با بیان اینکه بخش مهاباد از نظر دامدارى 
و کشاورزى از پتانسیل بالایى برخوردار است، افزود: در 
خشکسالى هاى اخیر، آب شرب و کشاورزى مخصوصاً 
روستاها با مشکل روبرو بوده و همه تلاش داریم که 

روستاها مشکلى را در این زمینه حس نکنند که آبرسانى 
در حال حاضر به دو روستاى سینا و امساره در حال انجام 
است و 20 روستا با تانکر آبرسانى مى شوند و 37 کیلومتر 
شبکه مجتمع آبرسانى سرهنگچه در حال انجام است. 
وى افزود: یکى از مهم ترین مشکلاتى که مردم شهر 
مهاباد و منطقه با آن روبرو هستند موضوع مرکز جامع 
سلامت آن است که داراى ســاختمان خیلى خوب، 
داروخانه، کلینیک دندانپزشکى است؛ اما خدماتى که 
مردم نیاز دارند را ارائه نمى دهند به این جهت که زیر 
نظر بخش بهداشت هستند و پرستار، پزشک متخصص 
و داروخانه شبانه روزى ندارد و پزشک شیفت هم فعال 
نیست و اگر کسى شب نیاز به پزشک پیدا کرد باید به 
اردستان یا شهرهاى هم جوار مراجعه کند و اگر زیر نظر 

بخش درمان بروند همه مشکلات برطرف مى شود. 

نگاه روز

لزوم حمایت از سرمایه گذاران براى ایجاد 
اشتغال پایدار در ورزنه

نصف جهــان  فرماندار ورزنه در جلسه شوراى ادارى 
این شهرستان با اشاره به اینکه رویکرد دولت جذب 
ســرمایه گذار و حمایت از بخش خصوصى است، 
اظهار کرد: تلاش مى شــود با حمایت از ســرمایه 
گذاران و کارآفرینان، علاوه بر ایجاد اشتغال پایدار و 
توسعه، فضاى لازم براى رونق فضاى کسب و کار 

نیز فراهم شود.
سعید رحیمى گفت: مسئولان دستگاه هاى اجرایى 

باید با شناســایى ظرفیت هاى موجود، زمینه جذب 
ســرمایه گذاران در بخش هاى مختلــف را فراهم 
کنند تا شاهد ایجاد اشتغال و بهبود وضعیت معیشتى 
مردم باشیم. وى همچنین به انتخابات پیش رو اشاره 
و خاطرنشان کرد: لازم است مســئولان ادارات و 
دستگاه هاى اجرایى شهرستان براى برگزارى هرچه 
باشکوه تر و حضور حداکثرى در انتخابات فعالیت و 

همکارى صد در صدى داشته باشند.

مریم محسنى

نزدیک به 800 هزار نفر در اصفهــان روزانه از اتوبوس 
هاى شرکت واحد اتوبوسرانى استفاده مى کنند؛ اما آنطور 
که به نظر مى رسد همه این افراد اقدام به کارت زدن در 

اتوبوس نمى کنند.
طرح تجهیز ناوگان اتوبوســرانى اصفهان به ســامانه 
هوشمند از سال 89 توسط شرکت اتوبوسرانى اصفهان 
و حومه آغاز و تمام دستگاه هاى اتوبوس در اصفهان به 

سامانه تجهیز شدند.
اما بعد از گذشت چندین سال از به ثمر رسیدن این سامانه، 
باز هم شــاهد آن هستیم که برخى از مســافران از زدن 
کارت اتوبوس اجتناب مــى کنند؛ موضوعى که ضرر دو 
میلیارد تومانى را متوجه شرکت واحد اتوبوسرانى اصفهان 

کرده است.
در این رابطه برخى از مســافران حق را به خودشان مى 
دهند و کمبود کیوسک هاى شــارژ بلیت اتوبوس براى 
تهیه کارت را معضلى بــزرگ مى دانند. بــه گفته آنها 
همه ایستگاه ها به دستگاه شارژ کارت مجهز نیستند تا 

مشخص شود اعتبار داخل کارت چقدر است. 
گلایه شهروندان از نبود جایگاه هاى شارژ اصفهان کارت 
در حالى مطرح مى شود که فرهاد گلى مدیراصفهان کارت 
خبر از افزایش ایستگاه هاى شارژ اصفهان کارت مى دهد. 
او مى گوید: پرداخت نکردن کرایه اتوبوس شــهروندان 
معضل بزرگى است از همین رو شهردارى اصفهان براى 
رفع این معضل و ارتقاى خدمات به شهروندان سعى کرده 
علاوه بر افزایش ایستگاه هاى شــارژ اصفهان کارت، 
سیستم شارژ مکانیزه را در مکان هاى پرتردد نصب کند.

وى در خصوص سیستم شارژ مکانیزه توضیح مى دهد: 
سیستم شارژ مکانیزه از دســتاوردهاى نوینى است که 
شهروندان با استفاده از کارت بانکى، اصفهان کارت خود 

را شارژ کنند.
مدیر دفتر اصفهان کارت شهردارى اصفهان با اشاره به 
اینکه شهروندان در هر ساعت از شــبانه روز مى توانند 

نسبت به شارژ اصفهان کارت خود اقدام کنند، عنوان مى 
کند: دستگاه هاى خودکار شارژ بیشتر در ایستگاه هاى 

بى.آر.تى و مکان هاى پرتردد نصب شده است.
 گلى با بیــان اینکه باید اســتفاده از این دســتگاه بین 
شهروندان فرهنگسازى و نهادینه شود، ادامه مى دهد: 
از همین رو تعدادى نیرو در محل دســتگاه هاى نصب 
شده به منظور آموزش و فرهنگســازى بین شهروندان 

مستقر شده اند.
از دیگر موانعى که شهروندان نسبت به آن گلایه دارند و در 
برخى مواقع اقدام به زدن کارت بلیت اتوبوس نمى کنند، 
کوتاه بودن مسافت و گران بودن کرایه اتوبوس را دلیلى 

براى کارت نزدن مى دانند.
این در حالى است که حدود یکســال پیش مدیر عامل 
شرکت اتوبوســرانى اعلام کرده بود براى معضل کوتاه 
بودن مسیرها قرار است سیستم AVL یا مدیریت مکانیزه 

ناوگان حمل و نقل، ایجاد شود تا هزینه سفر شهروندان 
براســاس کیلومتر پیمایش محاسبه  شود، موضوعى که 
هم براى شهروند مقرون به صرفه است و هم به عدالت 
نزدیک تر مى شود اما با وجود گذشت یکسال از این گفته 

هنوز این طرح به اجرا نرسیده است.
بر اساس برآوردهاى انجام شده در آمارگیرى از خطوط 
توســط مدیریت برنامه  ریزى، ســال گذشته به صورت 
میانگیــن 16 درصد مســافران کارت نزدند که ضرر دو 
میلیارد تومانى ناشى از آن متوجه شرکت واحد اتوبوسرانى 

شده است.
این معضل قرار است در آینده نزدیک رفع شود و آنطور 
 QR cod که عباس روحانى اعلام کرده تمام سیستم هاى
سیستم پرداخت الکترونیک فعال خواهد شد و شهروندانى 
که اصفهان کارت ندارند، مى تواننــد از این طریق کرایه 

خود را پرداخت کنند.

احیاى درختان به روش شیمى درمانى؛ پادزهرى که مى 
تواند درختان آفت زده از خشکسالى را نجات دهد. این 
روش که به تازگى به مدد تحقیــق و پژوهش در حوزه 
روش هاى درمان و بازیابى درختان از ســال 88 توسط 
دکتر نیک بخت در دانشــگاه صنعتى اصفهان آغاز شده 
اکنون قرار است به داد درختان از پا افتاده اصفهان برسد.

ایــن پژوهش یک برنامه مشــترك با یــک مجموعه 
دانشگاهى در اسپانیا اســت که در کشورهاى مختلف 
انجام مى شــود و انجام این فعالیت در ایــران به عهده 

محققان دانشگاه صنعتى اصفهان گذاشته شده است. 
در این روش از کپسول هاى حاوى محلول تحت فشار، 
استفاده مى شــود تا به رفع مشــکلات درخت و بهبود 
روند رشد آن کمک  شود؛ محلول داخل این کپسول ها 
شامل ترکیبات فرموله شده و اختصاصى براى مشکلات 
مختلف ازجملــه آفت، بیمارى، خزان زودرس و ســایر 
بیمارى ها است که بســته به نوع مشکل درخت، داراى 
ترکیبات متفاوت بوده و با توجه  به ابعاد تنه درخت، بین 

سه الى هفت کپسول تزریق مى شود.
این تکنیک براى درختانى است که از آنها قطع امید شده 
و مراحل پایانى عمر خود را طى مى کنند و به این طریق 

مورد تیمار و بازیابى قرار مى گیرند.

عضو هیئت علمى گروه باغبانى دانشــکده مهندســى 
کشاورزى دانشــگاه صنعتى اصفهان در ارتباط با روش 
انجام کموتراپى مى گوید: در این روش یک شوك مثبت 
به درخت وارد مى شود که طى آن معدود برگ هاى موجود 
روى درخت مى ریزند و بعــد از دو هفته برگ هاى جدید 
تولید مى شود، در واقع با استفاده از این شوك، درخت به 

شرایط اصلى زندگى خود برمى گردد.
به گفته على نیک بخت، علاوه بر واردکردن شــوك به 
درخت، اصلاحاتى نیز بر روى خاك انجام شده و ترکیباتى 
به آن اضافه مى شــود، این روش تلفیقى، کاملاً جدید و 
خلاقانه بوده و حاصل سال ها تحقیق و پژوهش توسط 
محققین دانشــگاه صنعتى با همکارى مجموعه هاى 

بین المللى است که براى اولین بار ابداع و اجرا شد.
روش خفته درمانى نیز از دیگر روش هایى اســت که به 
همین طریق قرار اســت درختان را تیمار و بازیابى کند؛ 
دراین روش هم که اغلب در دومین ماه زمســتان انجام 
مى شود؛ مواد موردنظر در زمانى که درخت خواب بوده 
و هیچ برگى ندارد، به تنه درخت تزریق مى شــود تا در 
ابتداى فصل بهار که درخت بیدار مى شــود، این مواد را 
در اختیار داشته و با رشد مناســب، روال زندگى خود را 

ادامه مى دهد.
مثل همه موجودات زنده، درختان نیز بیمار مى شــوند 

و نیاز به تیمــار و درمان دارند. باتوجــه به وجود برخى 
مشــکلات و تغییرات اقلیمــى، دماى بــالا، آفات و 
بیمارى ها و خشکسالى هایى که در نقاط مختلف کشور 
رخ داده است، مشکلاتى براى درختان به وجود آمده که 
باعث شده درختان دچار مراحل مختلف زوال بشوند و با 
اجراى این روش ها، تلاش مى شود که درختان به روال 
طبیعى زندگى خود برگردند و حــالا از این طریق قرار 

است این بیماران رنجور به درختانى سبز تبدیل شوند.
عضو هیئت علمى گروه باغبانى دانشــکده مهندســى 
کشاورزى دانشــگاه صنعتى اصفهان با اشاره به اینکه 
روش هایى که حاصل سال ها تحقیق و توسعه محققان 
در این دانشــگاه اســت، اکنون در بخش هاى مختلف 
استان اصفهان ازجمله شهرســتان هاى خمینى شهر، 
شاهین شهر، نجف آباد، گلدشت و سایر شهرهاى کشور 
بر روى درختانى همچون چنار و نارون درحال استفاده 
بوده و جان هزاران درخت را نجات داده اســت اظهار 
امیدوارى کرده که این روند ادامه یافته و بتوان درختان 
ارزشمند فضاى سبز شهرى و همچنین باغ هایى که دچار 
آفات هســتند را نجات داد، مثل درختان گردو که دچار 
آفت چوبخوار هستند و نخیلات جنوب کشور که به شدت 
دچار آفات مختلفى شده اند و سالیانه هزاران درخت نخل 

در این مناطق قطع و سوزانده مى شود.

مدیر کل کمیته امداد استان گفت: با سخاوتمندى باغداران، محصول هشت هزار اصله 
درخت مُثمرِ پلاك کوبى شده در اصفهان در قالب طرح «شجره طیبه»، بین مددجویان 

این نهاد توزیع مى شود.
کریم زارع گفت: در این طرح، باغدار، محصولِ یک یا چنــد درخت خود را که با پلاك 
مخصوص کمیته امداد براى مدت معلوم، نشــانگذارى شده اســت، به عنوان «زکات 

مُستحب» براى کمک به نیازمندان در اختیار این نهاد قرار مى دهد.
وى با بیان اینکه اجراى طرح «شجره طیبه»، بیش از یک دهه در استان اصفهان جریان 
دارد، گفت: اکنون، محصولات درختان پســته، خرما و انار در شرق و انگور، سیب، هلو، 

گیلاس، گردو و بادام در غرب استان در قالب این طرح، به دست نیازمندان مى رسد.
زارع گفت: در فصل برداشت گل محمدى در برزوك و قمصر کاشان نیز، سالانه، بخشى 
از درآمدِ فروشِ گل محمدى در زمین 30 هزار مترى، به رفع قسمتى از نیاز مددجویان 

استان اختصاص مى یابد. 
او گفت: با اجراى طرح «شجره طیبه»، ســالانه، بیش از 800 میلیون تومان و در فصل 
برداشت گل محمدى، سالیانه، 100 میلیون تومان به همراه چهار هزار لیتر گلاب براى 

کمک به نیازمندان استان جمع آورى مى شود.

میوه رسانى به نیازمندان از طریق 
«شجره طیبه»

شیمى درمانى؛ پادزهرى براى درختان آفت زده اصفهان 

مشکل بدون راه حل کرایه ندادن در اتوبوس هاى شهرى اصفهان

دریا قدرتى پور

خورشید کیایى
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غول فناورى چینى شــیائومى طى رویداد جدید خــود اقدام به معرفى 
محصولات متعددى نظیر تبلت، گوشى تاشو و گجت پوشیدنى کرد. شیائومى 
در این بیــن همچنین مدل جدیدى از ســرى تبلت «پد 6» 
(Pad6) با نام «مکس» (Max) را به نمایش گذاشت. پیش 
از این، مدل هاى استاندارد و پرو براى پد 6 عرضه شده بودند 
و انتظار مى رود این مدل جدید بالارده ترین نسخه موجود از 
این سرى تبلت شود. مدل مکس پد 6 همچنان طراحى مدل هاى دیگر را دارد 

چندین گزارش ادعا کرده اند که iQOO ســرى گوشى هاى هوشمند 
iQOO Z۸ مانند iQOO Z۸ و iQOO Z۸x را تا پایان ماه جارى معرفى خواهد 

کرد. با این حال، یک افشــا جدید ادعا مى کند که Z۸ در این 
ماه عرضه نخواهد شد. همچنین جزئیات حافظه رم و فضاى 
ذخیره سازى آنچه که به نظر مى رسد نسخه برتر Z۸ باشد 

فاش شده است.
با توجه به اطلاعاتى که فاش شــده، iQOO Z۸ براى عرضه اوایل سپتامبر در 
چین برنامه ریزى شده است. قابل ذکر بوده که انتظار مى رود بالاترین نسخه 
این دستگاه 12 گیگابایت رم به همراه 512 گیگابایت حافظه داخلى را در اختیار 

که شامل بدنه فلزى و ماژول دوربین مربعى در پنل پشتى مى شود. 
این مدل حالا با برخوردارى از نمایشگر ال سى دى 14 اینچى، بزرگ ترین مدل 
این سرى تبلت در نظر گرفته مى شــود؛ به طور دقیق تر، 62 درصد بزرگ تر از 
مدل پرو شده است که قبل از این بالارده ترین مدل این سرى بود. این نمایشگر 
همچنین نرخ تازه ســازى 120 هرتزى دارد و تصاویر را با حداکثر رزولوشــن 
۲,۸K به نمایش مى گذارد. گذشته از نمایشگر، ذکر این نکته ضرورى است که 

 (Dolby Atmos) «از 8 اسپیکر با فناورى «دالبى اتموس Pad۶Max تبلت
بهره مى برد.

تبلت پد مکس 6 مجهز به یک سنسور اصلى 50 مگاپیکسلى و یک لنز عمق 
2 مگاپیکسلى در پنل پشتى است و در ناحیه جلو یک سنسور 30 مگاپیکسلى 

به همراه سنسور ToF سه بعدى جهت تشخیص چهره دارد.
ظرفیت رم این تبلت به 16 گیگابایت مى رســد. براى ذخیره سازى فایل ها در 
این تبلت هم حداکثر فضاى 1 ترابایت در نظر گرفته شده است. منبع تغذیه پد 
مکس 6 یک باترى 10 هزار میلى آمپر ساعتى است که از فست شارژ 67 واتى 
و شارژ معکوس 33 واتى پشتیبانى مى کند. در کنار این ها یک سیستم دفع گرما 
با فضاى 15839 میلى متر براى بازه هاى طولانى استفاده کاربر قرار مى گیرد. 

تبلت شیائومى Pad۶Max مبتنى بر سیســتم عامل اندروید 13 کار مى کند. 
پشتیبانى از حالت چند قسمتى یا اسپلیت اســکرین براى 4 برنامه به صورت 
همزمان، برخوردارى از برنامه WPS Office به شکل پیش فرض، سازگارى 
با یک کیبورد جداشــدنى به همراه ترك پد و قلم مخصــوص برخى دیگر از 

ویژگى هاى این تبلت چینى هستند.

کاربران قرار دهد. به عنوان مرجع، نسخه قبلى، Z۷، که اوایل امسال در 
چین عرضه شــد، حداکثر پیکربندى 12 گیگابایت رم و 256 گیگابایت فضاى 

ذخیره سازى را ارائه مى کرد.
افشــاگر همچنین اطلاعات کلیدى در مورد انواع رنگ هاى Z۸ به اشــتراك 
گذاشت. به نظر مى رسد که این گوشى در سه رنگ مشکى، آبى و سبز عرضه 
 Z۷ خواهد شد. انتظار مى رود که رنگ سوم جایگزین نسخه نارنجى که در سرى
دیده مى شد، شود. بر اساس گزارش هاى دیگر، iQOO Z۸ با یک پنل نمایشگر 
6,6 اینچى IPS LCD با وضوح Full HD+ و نرخ نوسازى 120 هرتز وارد بازار 
مى شود. براى امنیت، یک اسکنر اثر انگشــت جانبى خواهد داشت و مبتنى بر 

اندروید 13 با رابط کاربرى OriginOS3,0 است.
iQOO Z۸ اخیرا در Geekbench با تراشه Dimensity 8200 و 12 گیگابایت 

رم دیده شد. احتمالاً باترى 5000 میلى آمپر ساعتى با پشتیبانى از شارژ سریع 
120 واتى در آن قرار دارد. براى بخش دوربین، دســتگاه به دوربین اصلى 64 
مگاپیکسلى با پشــتیبانى از OIS خواهد بود و سایر مشخصات Z۸ هنوز فاش 

نشده است.
در اخبارى مرتبط iQOO رســما از ورود آیکیو Z۷Pro۵G به هند خبر داده که 
قرار است در 31 آگوست معرفى شود. گمانه زنى ها نشان مى دهد که این گوشى 
در قیمت رقابتى خواهد شد. بنابراین آیکیو مى تواند به برند چالش برانگیز براى 
رقبا تبدیل شود. اخیرا گزارشى را پوشش دادیم مبنى بر اینکه این دستگاه قادر 
است بیش از 700000 امتیاز در بنچمارك AnTuTu به دست آورد. اکنون، یک 
افشا جدید نشان مى دهد که واقعاً این دستگاه چگونه در AnTuTu عمل مى کند.

 Pad6Max تبلت جدید شیائومى
معرفى شد

iQOO Z8 افشاى اطلاعاتى از گوشى

واتساپ، محبوب ترین پیام رسان دنیاست که از چند ماه پیش 
به طور دائمى در حال افــزودن قابلیت هاى 
جدید اســت. تعداد این قابلیت ها به حدى 
زیاد است که برخى اوقات کاربران ممکن 
اســت از برخى ویژگى هــاى جدید غافل 
شــوند. در این میان، برخى ویژگى هاى مخفى در واتساپ 
وجود دارند که اطلاع داشتن از آن ها مى تواند تجربه کار شما 
با این پیام رسان را به طور قابل توجهى ارتقا دهد. در ادامه به 
معرفى تعدادى از این ویژگى هاى کلیدى و مخفى پیام رسان 
واتســاپ مى پردازیم که مى توانید با فراگیرى آن ها تجربه 

بسیار بهترى از کار با آن داشته باشید.

اشتراك گذارى صفحه نمایش
جدیدترین قابلیتى که واتساپ در اختیار کاربرانش قرار داده، 
اشتراك گذارى صفحه نمایش (Screen Sharing) است. 
به واسطه این قابلیت، مخاطبین شما مى توانند به صورت آنى 
محتواى صفحه نمایش شما را مشاهده کرده و در خصوص 
آن بحث کنند. این ویژگى در جدیدترین نسخه واتساپ روى 
اندروید، iOS و ویندوز در دسترس است و مى توانید از طریق 

مراحل زیر آن را فعال کنید:
واتساپ را روى گوشى یا کامپیوتر خود باز کنید. یک تماس 
تصویرى برقرار کنید یا به یک جلسه ویدیویى ملحق شوید. 
در قسمت پایین صفحه و در کنار کلید ثبت تصویر، بر روى 
دکمه جدید اشتراك گذارى تصویر کلیک کنید. اگر پیش تر 
با گوگل میت کار کرده باشید، این کلید براى تان بسیار آشنا 
خواهد بود. اجازه دسترســى به محتواى صفحه نمایش را به 
واتساپ بدهید. اگر از PC استفاده مى کنید، باید تعیین کنید که 
مایل به اشتراك کدام پنجره باز هستید. سایر شرکت کنندگان 
در جلســه ویدیویى باید به طور آنى صفحه نمایش شــما را 
مشاهده کنند. به منظور پایان اشتراك گذارى صفحه نمایش، 
 Stop Sharing Screen یــا Stop Sharing روى کلید

کلیک کنید. 
دیگر قابلیت جدیــد و کاربردى مرتبط با اشــتراك گذارى 
صفحه، تنظیم مد افقــى (Landscape) براى تماس هاى 
ویدیویى است. با فعال سازى این قابلیت مى توانید در هنگام 
مشاهده صفحه نمایش ســایرین، گوشــى را بچرخانید تا 

بیشترین فضا در اختیارتان قرار داشته باشد.
البته نکته عجیب در خصوص این قابلیت آن است که واتساپ 
قادر به مشاهده تمامى محتواى صفحه نمایش ارائه دهنده 

خواهد بود! به این ترتیب، هرگونه اطلاعات اعم از پسوردها، 
جزئیات پرداخت، تصاویر و پیام هایى که روى صفحه نمایش 
گوشى شما ظاهر مى شوند، توسط واتســاپ رصد شده و به 

سایرین نمایش داده خواهد شد!

ارسال پیام هاى ویدیویى کوتاه
یکى دیگر از قابلیت هاى مخفى پیام رسان واتساپ، امکان 
ارســال پیام هاى ویدیویى کوتاه با طول حداکثر 60 ثانیه از 
طریق صفحه چت اســت. به این ترتیب مى توانید پیام هاى 
ویدیویى کوتاه خود را دقیقا مشابه با پیام هاى صوتى، بدون 
نیاز به باز کردن دوربین و آپلود جداگانه آن از طریق صفحه 
چت براى مخاطب خود ارســال کنید. روش انجام این کار 

به صورت زیر است:
در صفحه چت خود، در قسمت پایین و سمت راست، بر روى 
آیکون میکروفون ضربه بزنید تا وارد مد ارسال ویدیو شوید. 
زمانى که این آیکون به شکل یک دوربین ویدیویى تغییر کرد، 
آن را فشرده و نگه دارید تا پیام ویدیویى شما ضبط شود. براى 
فعال کردن مد هندزفرى، کلید ضبط را فشــرده و سپس به 
سمت بالا بکشید. در این شرایط، در هنگام ضبط نیازى به نگه 
داشتن دائمى این کلید نخواهید داشت. در حین ضبط این پیام 
ویدیویى مى توانید بین دوربین هاى جلو و عقب جابجا شوید. 
در پایان، کلید ضبط پیام ویدیویى را رها کنید و آیکون فلش 
آبى در پایین صفحه را انتخاب کنید تا پیامتان ارســال شود! 
پیام هاى ویدیویى شما در یک باکس دایره اى در صفحه چت 
نمایش داده شــده و به طور پیش فرض به صورت بدون صدا 

پخش خواهند شد.
این قابلیت متاسفانه هنوز در نسخه ویندوز واتساپ فعال نشده 
است. با این وجود کاربران اندروید و iOS مى توانند بدون هیچ 
مشکلى از آن استفاده کنند و حتى از رمزگذارى دوطرفه روى 

این پیام ها هم برخوردار باشند.

چک کردن تنظیمات امنیتى و شخصى
 (Privacy Check Up) قابلیت چک کردن تنظیمات امنیتى
در واتســاپ به کاربران امکان مى دهد که تمامى تنظیمات 
مربوط به امنیت این پیام رسان را به طور یکجا مشاهده کنند 
و در صورت لزوم تغییراتــى را در آن ایجاد کنند. این قابلیت 
هم اکنون روى iOS و اندروید قابل دسترسى بوده و از طریق 

مراحل زیر قابل دسترسى و مدیریت کردن است:
 Privacy منوى تنظیمات واتســاپ را باز کرده و وارد بخش

 Privacy شوید. در قسمت بالاى صفحه ظاهر شده، گزینه
Check Up را انتخاب کنید. نخســتین گزینه در این بخش 

دربرگیرنده اطلاعات افرادى است که مى توانند در واتساپ با 
شما ارتباط برقرار کنند. 

گروه هــا: تعیین کنید که چه کســانى مى توانند شــما را به 
گروه هاى مختلف دعوت کنند. گزینه هاى شما در این بخش، 
همه (Everyone)، مخاطبین (My Contacts) یا مخاطبین 

به جز (My Contacts Except) هستند.
سایلنت کردن تماس هاى وارده: فعال کردن این قابلیت باعث 
مى شود که در صورت تماس افراد ناآشنا هیچ اعلان یا زنگى 

روى صفحه گوشى نمایش داده نشود.
 این تماس ها البتــه همچنان در تاریخچــه تماس ها قابل 

مشاهده خواهند بود.
مخاطبین بلاك شــده: امکان مدیریت مخاطبینى که بلاك 

کرده اید را به شما مى دهد.
دومین گزینه در این بخش، امکان مــرور و تغییر اطلاعات 
شخصى مثل تصویر پروفایل، زمان آخرین حضور در واتساپ 
و وضعیت آنلاین بودن را به شــما خواهد داد. در این بخش 
 ،(Everyone) مى توانید امکان مشــاهده خود را به همــه
مخاطبیــن (My Contacts)، مخاطبین به جز فردى خاص 
(My Contacts Except) و هیچ کس (Nobody) بدهید. در 
این بخش همچنین مى توانید قابلیت نمایش وضعیت خوانده 

شدن پیام ها را نیز غیرفعال کنید.
گزینه سوم Privacy Check Up هم امکان افزودن چندین 
مرحله امنیت دیگر به مکالماتتــان را فراهم مى کند. در این 
بخش مى توانید براى پیام هاى خود تاریخ انقضا تعیین کنید 
(24 ساعت، 7 روز یا 90 روز) یا پشتیبان گیرى با رمزگذارى 

دوطرفه را نیز فعال نمایید.
علاوه بر این، در صفحه تنظیمات امنیتى همچنین مى توانید 
احراز هویت دومرحله اى اکانت خود را فعال کنید و امنیت خود 

در این پیام رسان را بالاتر ببرید.

قفل کردن چت ها یا کل اپلیکیشن
دیگر ویژگى مخفى پیام رســان واتســاپ نیــز امکان قفل 
کردن یک چت خاص یا کل اپلیکیشــن است که مى تواند 
باعث ارتقاى قابل توجه امنیت مکالمات شــخصى تان شود. 
نسخه هاى جدید واتساپ به شــما اجازه مى دهند که برخى 
پیام هاى مهم خود را از صفحه اصلى این پیام رســان حذف 
کرده و در محلى امن نگه دارید. این قابلیت بسیار کاربردى با 

پیمودن مراحل زیر فعال خواهد شد:
یک چت یا گروه خاص را باز کرده و بر روى نام آن در بالاى 
صفحه ضربه بزنید. در قسمت پایین صفحه ظاهر شده، کلید 
قفل کردن چت (Chat Lock) را انتخاب کنید. در قســمت 
 Lock روى عبارت Keep this chat locked and hidden

this chat with ضربــه بزنید تا امکان قفــل کردن چت با 

پسورد یا فیس آیدى فراهم شود.
 با وارد کردن پسورد، اثر انگشــت یا فیس آیدى، انجام این 
 This chat is now کار را تایید کنید. در پایان مى توانید پیام
locked را مشاهده کنید. پس از انجام موفقیت آمیز مراحل 

بالا باید براى هر بار باز کردن یک چت خاص در اینباکس، 
رمز مربوطه را وارد کنید. علاوه بر این، در صورتى که نیازمند 
امنیت بیشــترى در پیام رسان خود هســتید، مى توانید کل 
اپلیکیشــن را هم قفل کنید. براى انجام این کار، مراحل زیر 

را طى کنید:
وارد بخش تنظیمات واتســاپ شــوید. منوى Privacy را 
 Fingerprint انتخاب کنید. به پایین این صفحه رفته و گزینه
Lock را در اندروید و Screen Lock را در iOS انتخاب کنید. 

 Unlock with اگر گوشى اندرویدى در اختیار دارید، گزینه
fingerprint را انتخاب کرده و با قرار دادن انگشت خود روى 

حسگر، فرآیند را تایید نمایید. در گام بعدى، مى توانید از میان 
زمان هاى مختلف فعال ســازى پس از احراز هویت، یکى از 

گزینه ها را انتخاب کنید.
اگر واتساپ را روى آیفون خود نصب کرده اید، براى وارد شدن 
به آن نیازمند احراز هویت از طریق فیس آیدى خواهید بود. به 
این ترتیب، هر زمان که وارد واتساپ شوید، باید با استفاده از 
متد احراز هویت تعیین شده مثل پسورد، الگو، اثر انگشت یا 

فیس آیدى، چت ها را آنلاك کنید.

 Google بیش از یک سال پیش ایجاد پایه و اساس پشتیبانى از قالب بندى متن در
Keep مشاهده شد، اما از آن زمان تاکنون این ویژگى ظاهر نشده است.

اکنون به نظر مى رســد پیشــرفت هایى در حال انجام است و 
یک ویدیوى جدید با محتــواى نمایش گزینه هاى قالب بندى 

Google Keep در عمل منتشر شده است.

سال گذشــته، هنگام گزارش پشــتیبانى آتى قالب بندى متن 
در Google Keep، رشــته ها و نمادهایى در برنامه اندروید پیدا شد و  تعدادى از 
 Bold، Italic، :گزینه هاى قابل پشــتیبانى را نشــان مى داد، این موارد عبارتند از

 .Underline، .Font sizes

کاربران مدت ها در انتظار این ویژگى ها بودند و نسبتاً بى عیب و نقص به نظر مى 
رسند، اما همچنان شامل موارد هیجان انگیزى مى شوند.

اکنون، به نظر مى رسد گوگل به راه اندازى نزدیک تر است. ویدیوى جدیدى منتشر 
شده نحوه عملکرد این گزینه هاى قالب بندى را نشان مى دهد. این گزینه ها شامل 
اندازه فونت ها براى استفاده به عنوان ســرصفحه در سه اندازه کوچک، متوسط و 

بزرگ، و به صورت پاراگراف، فرمت H۲ و H۱ است.
قالب بندى متن در Google Keep  نیز نسبتاً ساده به نظر مى رسد. این گزینه هاى 
قالب بندى در نوار پایین همیشه نشــان داده مى شود و جابجایى بین همه موارد را 
آسان مى کند. حتى با افزودن چک باکس به متن، گزینه هاى قالب بندى همچنان 

نمایش داده مى شود. 
در حال حاضر، متأسفانه قالب بندى 
 Google متن هنوز براى همــه در
Keep قابل استفاده نیست و این کاربر 

به صورت دســتى با یک دستگاه 
اندروید روت شده آن را فعال کرده 
است. با توجه به پیشرفت گوگل در 
سال گذشته، شــاید این ویژگى به 

زودى ارائه شود.

نحوه عملکرد قالب بندى متن 
Google Keep در

یک بازى قدیمى که هنوز
 لذ ت بخش است

در طول تاریخ بازى هاى ویدیویى بعضا آثارى تولید مى شوند که جذابیت 
و سرگرم کننده بودنشان محدود به زمان یا دوران خاصى 
نیست چرا که خصوصیاتى را همچون عصاره اى در خود 
حفظ کرده اند که همیشــه بازدهى بالایى را از خود به 
نمایش گذاشته و به اصطلاح Timeless هستند و حتى 
بعضا این عصاره یک ایده یا عنصر بسیار ساده است که به شکلى هوشمندانه 

و انعطاف پذیر در ساختار بازى پیاده سازى شده است.
یکى از این بازى ها Street Fighter2 است. Street Fighter2 به دلایل 
زیادى یک اثر بسیار تاثیر گذار و محبوب محسوب مى شد؛ از قابلیت هاى 
تجربه ى چندنفره ى آن گرفته تا طیف گسترده ى مبارزان جذاب و گیم پلى 
اعتیادآور همگى دلایل مختلفى بودند که باعث شــد این بازى در دوران 
خودش خوش بدرخشد. اما با وجود گذشت سالیان سال از زمان عرضه ى 
این اثر، همچنان تورنومنت ها و مســابقات گســترده ى در سراسر جهان 
 SF۲ صورت مى گیرد و عاشقان بازى هاى مبارزه اى دور هم جمع شده و در

به مبارزه و رقابت مى پردازند!
گیم پلى و مکانیزم هاى این اثر آنقدر بنیادین و انعطاف پذیر بودند که حتى 
 Street Fighter6 رد پاى آن ها در آخرین نســخه ى این مجموعه یعنى
نیز دیده مى شود. کمبوهاى متنوع و امکان خلق و شخصى سازى آن ها با 
توجه به طریقه ى بازى خودتان و در کنار آن آرت استایل جذاب و طراحى 
استیج هایى که هنوز هم جذاب و زیبا جلوه مى کنند باعث مى شود این بازى 

و تجربه ى آن به راستى رها از بند زمان و دوران باشد.
بازى Street Fighter2 اثرى بود که نه تنها ژانر مبارزه اى را براى همیشه 
متحول کرد بلکه خود به زمینه ى براى خلق بسیارى از فرنچایزهایى در این 
ژانر شد که امروزه همگى با آن ها آشنا هستیم و از تجربه شان لذت مى بریم. 

آسان مى کند. حتى با افزودن چک باکس به متن
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 مهم نیســت که شــما فشــار خون بالا دارید یا خیر به هر حال براى تســت فشــار گردش 
خــون در بدنتــان بایســتى نکاتــى را رعایت کنیــد تــا نتیجه به دســت آمــده صحیح

 باشد.
اگر فردى هستید که از فشار خون رنج مى برید و یا فشار خون تان را به طور منظم چک مى کنید، 
تا از عوارض قریب الوقوع آن جلوگیرى کنید ، در ادامه این بخــش با 7 فاکتور تاثیر گذار روى 

فشار خون آشنا مى شوید.
1. وضعیت نشستن

نحوه نشستن شما وقتى تست bp دارید، روى چرخش خون تاثیر مى گذارد.بهتر است که بایستید 
و تکیه بر جسم محکمى بزنید.

2. وضعیت دست تأثیر گذار روى فشار خون
اگر مى خواهید فشار خون دقیقى داشته باشید،دستتان باید روبرویتان باز باشد و روى سطحى 

قرار بگیرد و در هوا معلق نباشد.
3. پر بودن مثانه 

پر بودن مثانه باعث مى شود که فشار خون بالاتر بیاید. سعى کنید قبل از گرفتن فشارخون مثانه 
را تخلیه کنید.

4.سیگار کشیدن 
سیگار کشیدن قبل از گرفتن فشارخون به شما اطلاعات غلط مى دهد چون سیگار اسپاسم رگ 

ها را بالا مى برد و باعث بالا رفتن فشار مى شود.
5. غذاهاى شور 

اگر قبل از گرفتن تست فشارخون غذاى شور خورده باشــید، تست شما غلط است چون نمک 
باعث بالا رفتن فشار خون مى شود.

6.کم آب بودن بدن 
اگر بدن شما کم آب است، فشارخون شما پایین مى آید و در واقع فشار نادرستى به شما مى دهد. 

قبل از گرفتن فشار به مقدار کافى بنوشید.
7. آستین فشار

آستین فشار که فرد براى گرفتن تست دستش مى کند، اگر خیلى تنگ باشد فشارخون نادرست 
را به شما نشان مى دهد. بنابراین پزشکان باید اطمینان داشته باشند که آستین فشار را درست 

بسته اند.

در کدام شرایط
 به هیچ عنوان نباید فشار خون گرفت

ارتباط بین رژیم  غذایى و افسردگى قوى تر از آن چیزى است که بسیارى 
تصور مى کنند؛ بنابراین باید بررسى کنید که چگونه رژیم  غذایى شما ممکن 

است دلیل افسردگى شما باشد.
متخصصان تغذیه و محققان به این سوال که آیا مواد غذایى که مصرف 
مى کنید، در میزان خطر ابتلا یا افزایش علائم افسردگى موثر است، پاسخ 

مثبت مى دهند.
مدیر سلامت روان در بیمارستان ال کامینو در مونتین ویو کالیفرنیا، اظهار 
کرد: رژیم  غذایى ممکن اســت تاثیر قابل  توجهى در پیشگیرى و درمان 

افسردگى داشته باشد.
وى مى گوید: افسردگى مى تواند اشتها را افزایش یا کاهش دهد و مشخص 
شده که حالت هاى خلقى منفى تمایل به غذاهاى سرشار از قند، چربى و 

یا نمک را تحریک مى کند اما مشکل این است که مصرف مکرر این 
غذاها با مواد مغذى اندك مى تواند منجر به دریافت کمتر از حد توصیه 
شــده مواد مغذى ضرورى مغز مانند ویتامین هاى B، روى، فولات و 

منیزیم شود. بدن شما به این مواد مغذى نیاز دارد تا در سطوح بهینه باقى 
بماند و به ساخت مواد شیمیایى مغز کمک کند زیرا مصرف این مواد باعث 

مى شود احساس بهترى داشته باشید و کمتر افسرده شوید.
دیو مى گوید: خوردن احساســى نیز مى تواند به یک مشکل تبدیل شود. 
همچنین این رفتار مى تواند منجر به احســاس خجالــت، انزجار و گناه 
بیشتر شود که فرد را افسرده تر مى کند و نهایتا به یک چرخه معیوب منجر 

خواهد شد.
در حالى که رابطه علت  و معلولى بین غذا و خلق  و خو نسبتا ساده به نظر 

غلظت خون یکى از مشــکلات کم و بیش 
شایع در سلامتى ماست. بیمارى که مى توان 
تا حدى از ابتلا به آن پیشــگیرى کرد و در 
صورت ابتلا هم زیرنظر پزشک، با تغییراتى 
در ســبک زندگى و به خصــوص تغذیه به 
مدیریــت آن پرداخت. غلظت خــون بر اثر 
افزایش گلبول قرمز ایجاد و وجود سلول هاى 
اضافه باعث غلظت مایع خون مى شــود که 
بدن را مستعد خطرات زیادى از جمله لخته 
شدن خون مى کند. این چالش براى سلامت 
ما، زمینه ها و دلایل مختلفى دارد که بخش 
زیادى از درمانش هم مبتنى بر همان دلیل 

اولیه، مى تواند متفاوت باشد.
نوع اول غلظت خون یــک بیمارى تا حدى 
نادر است که رشد آهســته اى هم دارد، اما 
در غلظت خون ثانویه، انســداد خواب، انواع 
تومور، بیمارى هاى قلبــى و ریوى، زندگى 
در ارتفاعــات و همین طور تغذیــه مى تواند 
زمینه ساز بیمارى باشد. به طور معمول افراد 
مبتلا به غلظت خون از ابتلا به آن اطلاعى 
ندارند و همین موضــوع مى تواند خطر این 
بیمارى را بیشتر کند. علایمى که مى تواند به 
شما بگوید غلظت خون دارید و باید سریع تر با 
پزشک مشورت کنید شامل سردرد، سرگیجه، 
تعریق، خارش پوست، تارى دید، زنگ زدن 
گوش، ســوزش پا، خون ریزى بینى و لثه و 

تغییر رنگ پوست کف دست است.
غلظت خون را باید خیلى جدى گرفت؛ چون 
در صــورت پیگیرى نکردن و طى نشــدن 
مراحــل درمانى، مى تواند عــوارض زیادى 
داشته باشد از جمله بزرگ شدن طحال، لخته 
شدن خون، آنژین (درد قفسه سینه)، سکته، 
زخم معده، بیمارى هاى قلبى، نقرس و دیگر 
اختلالات خونى مانند میلوفیبروز یا لوسمى.

بنابراین با دیدن نشــانه ها بهترین کار این 
اســت که با یک دکتر متخصص مشــورت 
کنید. دکتر هم با آزمایش خون، بیوپســى از 
مغز استخوان و روش هاى دیگر سعى مى کند 
تشــخیص دهد که مبتلا بــه غلظت خون 
هستید یا نه تا بتواند مسیر درمانى احتمالى را 
مشخص کند. با این حال با رعایت نکاتى در 
تغذیه مى توان بخش کمى از نگرانى ها درباره 
غلظت خون و احتمال ابتلا به آن را کاهش 
داد. ذکر این نکته لازم اســت که در صورت 
ابتلا، نکات تغذیه اى جــاى درمان زیرنظر 

پزشک را نمى گیرند.
موادغذایى حاوى کلسیم مثل لبنیات، بروکلى 
و موز، مصرف زیاد آب، مصرف پروتئین هاى 
بدون چربى و میوه و سبزیجات، در کنار آجیل 
و مغزیجات، همین طور عرقیجاتى مثل گزنه، 
کاســنى، زیره و نعناع مى تواند براى غلظت 
خون مفید باشد. همین طور مصرف حبوبات، 
توت، غذاهاى چرب، قنــد اضافه مثل قند 
موجود در نوشــیدنى هاى گازدار و انرژى زا 
و مهم تر از همه غذاهاى فراورى شده براى 

غلظت خون مضر هستند.
اگر بخواهیم به شکل مصداقى تر نام ببریم، 
گیاهــان مفید بــراى غلظت خون شــامل 
دارچین، شــوید، سیر، ریشه شــیرین بیان، 
زنجبیل، چــاى کوهى، چاى ســبز، عناب، 
زیره، سیاهدانه، چاى ترش و… هستند و از 
جمله میوه ها و سبزیجات مفید براى درمان 
غلظت خون هم مى توان به گیلاس، آلبالو، 
لیمو ترش، موز، جعفرى، پیازخام سفید، آلو، 
انار، انگور، تمبرهنــدى، خیار، خرما، چغندر، 
زیتون، هندوانه، کلم، غوره، شنبلیله، ریواس، 
زالزالک، زرشک، زغال اخته، هویج، سیب، 

کرفس، هلو، نعناع، مرزه و شلیل اشاره کرد.
به یاد داشته باشــید غلظت خون، به عنوان 
یک بیمارى مزمن بدون درمان شناخته شده 
است، اما پیگیرى روش هاى درمانى موجود و 
رعایت نکات تغذیه اى ضرورى هستند، چون 
مى توانند به مدیریت عارضه و کاهش علایم 
آن کمک کنند. در نهایت توصیه مى شود هر 

فردى که علایم یا سابقه  خانوادگى غلظت 
خون دارد، حتما براى بررسى به 

پزشک متخصص مراجعه 
کند.

غلیظ شدن خون
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مى رسد اما یک ارتباط پیچیده بین مغز و روده وجود دارد.
متخصصان تغذیــه مى گوینــد: نتایــج مطالعات نشــان داده  
میکروبیوتــاى روده، یعنى تعداد زیادى باکتــرى که داخل روده 
زندگى و به طرق مختلف به سلامت کلى کمک مى کند، در افراد 

سالم به طور قابل  توجهى با افراد افسرده متفاوت است.
غذاهایى کــه مى خوریــد باکترى هاى روده را تغذیــه مى کند و 
ســویه هاى مختلف این میکروب ها ترجیــح مى دهند چیزهاى 
مختلفى بخورنــد. میکروبیوتاى روده انســان از پنج نوع باکترى 
(باکتروئیدهــا، فیرمیکوت هــا، اکتینوباکترهــا، فوزوباکتریوتا و 

پروتئوباکتریا) تشکیل شده است.
بر اساس بررسى هاى انجام شده از موش و انسان، باکتروئیدها و 
فیرمیکوت ها بیشترین تاثیر را در افسردگى دارد. علاوه بر این بدن 
شما به منابع کافى از یک دسته کامل از مواد مغذى براى کمک به 
توانایى خود در تولید انتقال دهنده هاى عصبى مانند سروتونین که 
گاهى اوقات به آن ماده شیمیایى احساس خوب نیز گفته مى شود، 
نیاز دارد. انتقال دهنده هاى عصبى مواد شیمیایى است که پیام ها را 

بین نورون ها حمل مى کند.
ایلین چــاوز، دیگر محقق این بررســى، افزود: ســروتونین یک 
انتقال دهنده عصبى است که به تنظیم خواب، اشتها، خلق  و خو و 
مهار درد کمک مى کند. این ماده عمدتا در دستگاه گوارش تولید 
مى شود که با میلیون ها سلول عصبى یا نورون پوشانده شده است.

اینکه نورون ها چقدر خوب کار و سروتونین تولید مى کند، تحت تاثیر 
میکروبیوم روده شماست که در باکترى هاى خوب رشد مى کند و 
مکمل هــاى  در  اغلــب 

پروبیوتیکى یافت مى شود و هدفشان حمایت از سلامت روده است. 
این باکترى خوب به نوبه خود با غذاهاى کامل که داراى فیبر بالا و 
سرشار از مواد مغذى است مانند سبزیجات برگدار، چربى هاى سالم 

و غلات کامل رشد مى کند.
نتایج بررسى ها نشان داده اگر افســردگى دارید، آنچه مى خورید 

ممکن است علائم را بهبود دهد یا بدتر کند.
میا ســین، یک متخصص تغذیه، در این خصوص مى گوید: رژیم  
غذایى غنى از غذاهاى با کیفیت بالا که مواد مغذى قابل  توجهى از 
جمله ویتامین ها، مواد معدنى و آنتى اکسیدان ها را فراهم مى کند، 
ممکن است به تغذیه مغز و محافظت از آن در برابر رادیکال هاى 

آزاد یا استرس اکسیداتیو کمک کند.
به  طور کلى رژیم  غذایى که براى پیشگیرى و کاهش علائم توصیه 
مى شود، شامل ســبزى، میوه، غلات کامل، آجیل، روغن زیتون، 
ماهى و لبنیات کم چرب است. این نوع رژیم اغلب به  عنوان رژیم  
غذایى مدیترانه اى توصیف مى شود. مطالعات نشان داده که خطر 
افسردگى در کســانى که این نوع رژیم را دارند، 25 تا 35 درصد 

کمتر است. 
رژیم غذایى حاوى غذاهاى کامل و تصفیه نشده با پروتئین، چربى 
سالم و فیبر به ثابت نگاه داشتن قند خون بعد از غذا کمک مى کند 

که در خلق  و خوى نیز موثر است.
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آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضــوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى 
و ساختمانهاى فاقد سند رســمى مســتقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاك مورد تقاضا 
به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود. درصورتى 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشند مى توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اسناد و املاك 
محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست 
خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى شماره 1835 و 1836 مورخ 1402/03/30 
خانم راضیه حاجى قربانى فرزند حسنعلى نســبت به دو دانگ و یکصد و بیست و شش 
هزار و سیصد و هشتاد و دو – دویست و شش هزار و هشتصد و نهم دانگ مشاع و خانم 
اکرم ابراهیمى جلال آبادى فرزند احمدرضا نسبت به سه و هشتصد و چهار هزار و بیست 
و هفت - دویست و شش هزار و هشتصد و نهم دانگ مشاع از ششدانگ یک باب خانه 
به مساحت 76/07 مترمربع قسمتى از پلاك شماره 906 اصلى واقع در قطعه 1 بخش 
11 حوزه ثبت ملک اصفهان - متقاضى مالک رســمى مشاعى مى باشد . تاریخ انتشار 
نوبت اول: 1402/05/28- تاریخ انتشار نوبت دوم:1402/06/12-م الف:1544442- 
غلامرضا شیرانى- رئیس واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد-از طرف داوود قورئیان 

نجف آبادى05/320

آگهى تحدید حدود اختصاصى
چون آقاى مرتضى هنرمند  فرزند قاسم و غیره در اجراى مقررات قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى اراضى و ســاختمانهاى فاقد سند رســمى تقاضاى صدور سند مالکیت 
نسبت به  ششــدانگ یکباب خانه واقع در محدوده  پلاك 837 اصلى  واقع در قطعه 4 
نجف آباد  بخش 11 ثبت اصفهان را نموده و راى شــماره 140260302030000135 
و 140260302030000134  مورخ 1402/01/16 هیات حل اختلاف موضوع قانون 
مذکور نسبت به آن صادر شده و تحدید حدود اولیه پلاك 837 تاکنون بعمل نیامده ، لذا 
طبق تبصره ماده 13 قانون فوق الذکر تحدید حدود پلاك شماره 14 فرعى از 837 اصلى 
واقع در قطعه 4 نجف آباد بخش 11 ثبت اصفهان بنام  مرتضى هنرمند فرزند قاسم و غیره  
در روز دوشنبه مورخ 1402/06/27 از  ساعت 9 صبح در محل شروع و به عمل خواهد آمد.

لذا بموجب این آگهى به کلیه مالکین ومجاورین اخطار مى گردد که در ساعت و روز مقرر 
در این آگهى در محل حضوریابند.اعتراضات مالکین مجاور مطابق ماده 20 قانون ثبت 

از تاریخ تنظیم صورتمجلس تحدیدى تا سى (30) روز پذیرفته خواهد شد. اعتراض به 
تقاضاى تحدید حدود بایستى توسط معترض ظرف مدت یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
به مرجع ثبتى با تقدیم دادخواست به مرجع ذیصلاح قضائى صورت پذیرد.تاریخ انتشار: 
1402/05/28-م الف:1550112- رئیس اداره ثبت اســناد و املاك شهرستان نجف 

آباد - غلامرضا شیرانى جوزدانى/05/322 

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضــوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى 
و ساختمانهاى فاقد سند رســمى مســتقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده اســت. لذا مشــخصات متقاضیان و املاك مورد 
تقاضا به شــرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود. 
درصورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشند 
مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اسناد 
و املاك محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، 
دادخواست خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى شماره 616 مورخ 1401/01/30 
خانم اشــرف فاضل نجف آبادى فرزند رجبعلى ششــدانگ یک درب باغ  به مساحت 
1588 مترمربع قسمتى از پلاك شــماره0 فرعى از 871 اصلى واقع در قطعه 4  بخش 
11 حوزه ثبت ملک اصفهان - متقاضى مالک رســمى مشاعى مى باشد . تاریخ انتشار 
نوبت اول: 1402/05/28- تاریخ انتشار نوبت دوم:1402/06/12-م الف:1550133- 
غلامرضا شــیرانى- رئیس واحد ثبتى حوزه ثبــت ملک نجف آبــاد-از طرف داوود

 قورئیان نجف 05/323

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضــوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى 
و ساختمانهاى فاقد سند رســمى مســتقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده اســت. لذا مشــخصات متقاضیان و املاك مورد 
تقاضا به شــرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود. 
درصورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشند 
مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اسناد 
و املاك محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، 

دادخواست خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى شماره 627 مورخ 1401/01/31 
خانم فرشته ذوالفقارى فرزند علیرضا ششــدانگ یک درب باغ   به مساحت 1142/4  
مترمربع قسمتى از پلاك شماره 0 فرعى از 871  اصلى واقع در قطعه4  بخش 11 حوزه 
ثبت ملک اصفهان - متقاضى مالک رسمى  مشاعى مى باشد . تاریخ انتشار نوبت اول: 
1402/05/28- تاریخ انتشار نوبت دوم:1402/06/12-م الف:1550169- غلامرضا 
شــیرانى- رئیس واحد ثبتى حــوزه ثبت ملک نجف آبــاد-از طــرف داوود قورئیان 

نجف 05/325

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین  نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

شــماره : 140260302026007175-تاریــخ:1402/05/14- برابــر راى شــماره 
1402260302026004987 مورخ 1402/04/01 هیــات اول / دوم موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و ســاختمانهاى فاقد ســند رسمى مستقر در واحد 
ثبتى اداره ثبت اسناد و املاك شمال اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضى لذا 
مالکیت آقاى/خانم ابوالفضل زراعتى شمس آبادى به شناسنامه شماره 8661 کدملى 
1292017678 صادره اصفهان فرزند عباسعلى موازى دو دانگ مشاع از ششدانگ یک 
باب ساختمان به مســاحت  242/89 مترمربع پلاك شماره 60 فرعى از 13900 اصلى 
واقع در اصفهان بخش 5 اداره ثبت اسناد و املاك شــمال اصفهان مبایعه نامه عادى 
مع الواسطه از طرف حسین قلى صدرى موضوع سند شــماره 3185 -2535.12.01 

دفترخانه شماره 36
شــماره : 140260302026007173- تاریــخ:1402/05/14- برابر راى شــماره 
1402260302026004985 مــورخ 1402/04/01 هیــات اول/ دوم موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و ســاختمانهاى فاقد ســند رسمى مستقر در واحد 
ثبتى اداره ثبت اسناد و املاك شــمال اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضى 

لذا مالکیت آقاى/خانم امیر حسین زراعتى شمس آبادى به شناسنامه شماره 0 کدملى 
1271757321 صادره اصفهان فرزند عباسعلى موازى دو دانگ مشاع از ششدانگ یک 
باب ساختمان به مساحت 242/89 متر مربع پلاك شماره 60 فرعى از 13900 اصلى 
واقع در اصفهان بخش 5 اداره ثبت اسناد و املاك شــمال اصفهان مبایعه نامه عادى 
مع الواسطه از طرف حسین قلى صدرى موضوع سند شــماره 3185 - 2535.12.01 

دفترخانه شماره 36
شــماره : 140260302026007174- تاریــخ:1402/05/14- برابر راى شــماره 
1402260302026004986 مورخ 1402/04/01 هیات اول/ دوم موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى اداره 
ثبت اسناد و املاك شــمال اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضى لذا مالکیت 
آقاى/خانم مهدى زراعتى شمس آبادى به شناسنامه شماره 0 کدملى 1272235580 
صادره اصفهان فرزند عباسعلى موازى دو دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان 
به مساحت 242/89 مترمربع پلاك شماره 60 فرعى از 13900 اصلى واقع در اصفهان 
بخش 5 اداره ثبت اسناد و املاك شمال اصفهان مبایعه نامه عادى مع الواسطه از طرف 

حسین قلى صدرى موضوع سند شماره 3185 - 2535.12.01 دفترخانه شماره 36
لذا به منظور اطــلاع عموم مراتــب در دو نوبت بــه فاصله 15 روز آگهى مى شــود 
در صورتى که اشــخاص نســبت به صدور ســند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته 
باشــند میتوانند از تاریخ انتشــار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خــود را به این 
اداره تســلیم و پس از اخذ رســید، ظــرف مدت یک مــاه از تاریخ تســلیم اعتراض 
دادخواســت خود را به مراجع قضایى تقدیم نمایند. بدیهى اســت در صورت انقضاى 
مدت مذکــور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شــد. 
تاریخ انتشــار نوبت اول: 1402/05/28 - تاریخ انتشــار نوبت دوم: 1402/06/12 - 
م الف: 1550788 - رئیس اداره ثبت اســناد و املاك شــمال اصفهان - سید اسداالله

 موسوى/05/327

مدیرکل آموزش و پرورش اصفهان گفت: به کارگیرى 
معلمان " مدارس خاص" از قبیل تیزهوشان براى تدریس 
در مدارس دولتى ، از برنامه هاى پروژه مهر امسال است .

مدارس شاهد، استعدادهاى درخشان (تیزهوشان)، نمونه 
دولتى، آموزش از راه دور و غیردولتى در زمره "مدارس 
خاص" هســتند.محمدرضا ابراهیمى افــزود: معلمان 
مدارس خاص باید نصف ســاعت تدریس موظف خود 

را در مدارس دولتى و بقیه را در مدارس خاص بگذرانند.
وى همچنین با تاکید بر اهمیت انتخاب مدیران به عنوان 
سکانداران مدارس و عرصه تعلیم و تربیت افزود: یکى 
از اقدامات مهم در پروژه مهر تحصیلى در استان، تاکید 

بر انتصاب مدیران توانمند و با تجربه در مدارس دولتى 
است؛ تحقق اهداف سند تحول بنیادین در ساحت هاى 
6 گانه در مدارس نیازمند همراهى مدیرانى همسو و هم 
فکر است.ابراهیمى اظهار داشت: بر این اساس دقت در 
گزینش مدیران مدارس دولتــى به عنوان عنصر اصلى 
مدرسه براى واگذارى مسوولیت به آنها در سال تحصیلى 
جدید مورد تاکید ویــژه قرار دارد.مدیــرکل آموزش و 
پرورش اصفهان افزود: امســال مراحــل جابه جایى و 
انتصاب مدیران تا پایــان مرداد انجام و در شــهریور، 
دوره هاى مهــارت افزایى مدیریتى بــراى آنها برگزار 

مى شود.

مدیرعامل سازمان آرامستان هاى شهردارى اصفهان در 
پاسخ به این سئوال که آیا در آرامستان باغ رضوان قبر 
لاکچرى یا سفارشى وجود دارد یا خیر مى گوید: یکى از 
معضلاتى که سال هاى گذشته در این آرامستان وجود 
داشت، این بود که افراد پذیرش کننده اطلاعات درستى 
به مراجعه کنندگان درباره قبــور خالى در مکان هاى 
خاص نمى دادند؛ اما در دوره مسئولیتم، حدود 1200 قبر 
قفل شده و مخفى از دوره هاى گذشته در بهترین نقاط 
باغ رضوان را گشوده و در اختیار شهروندان قرار دادیم.

على حاجیان افزود: قسم یاد مى کنم در این دوره هیچ 
قبر مخفى وجود ندارد و هیچ قبر خاصى را براى فلان 

مدیر کنار نگذاشته ایم.
وى  دربــاره میانگین نرخ قبور در بــاغ رضوان گفت: 
در حال حاضر قیمت دفن در قطعــه یک باغ رضوان، 
نزدیک به 42 میلیون تومان و قیمت دفن در قطعه هاى 
81 تا 89، دو میلیون تومان است اما قیمت پیش فروش 
قبر در قطعه یک باغ رضــوان 62 میلیون تومان و در 
قطعه 81 تا 89 ســه میلیون تومان است. به ازاى هر 
کد ملى، یک قبر اختصاص مى دهیــم و به هیچ وجه 
امکان خرید و فــروش قبرهاى پیش فروش شــده، 
وجود ندارد. بحث دلال بازى و مافیا در قبور هم تمام

 شده است.

معلمان مدارس خاص در 
مدارس دولتى تدریس مى کنند

هیچ قبرى براى هیچ مدیرى 
کنار نگذاشته ایم

بلیت اربعین در فرودگاه 
عرضه نمى شود

مدیرکل فرودگاه هاى اسـتان اصفهان گفت: امسال 
فـروش بلیت در ایـام اربعیـن صرفـاً از طریـق دفاتر 
خدمات مسافرى و آژانس هاى هواپیمایى است و هیچ 
گونه بلیتى به مقصد عتبات در فرودگاه عرضه نخواهد 
شـد. ابوذر ضیایى اظهار داشـت: با توجه بـه افزایش 
روزانه ثبت نام زائران عتبات در سامانه سماح و پیش 
بینى افزایش تعداد زائران اعزامى از فرودگاه اصفهان 
نسبت به سال گذشته، از چندى پیش تا کنون در حال 
هماهنگى و برنامـه ریزى جهت افزایـش پروازهاى 

عتبات در ایام اربعین هستیم.

کودك 3 ساله 
قربانى تصادف شد

سـخنگوى مرکـز حـوادث و فوریت هـاى پزشـکى 
اصفهان از مصدوم شـدن پنج نفر و فوت یک کودك 
بر اثر حادثه تصادف رانندگى خبـر داد. عباس عابدى 
افزود: سـاعت 8 و 35 دقیقه بامداد روز پنج شنبه یک 
فقره حادثه واژگونى سـمند تاکسـى در جاده شـاهین 
شـهر-موته ، ابتـداى دوراهى موته  گزارش شـد. وى 
ادامـه داد: 2 دسـتگاه آمبولانـس اورژانـس 115 بـه 
همراه یک دسـتگاه آمبولانس هلال احمر در صحنه 
حاضر شدند و پنج مصدوم شامل یک مرد و 4 زن را به 
بیمارستان حضرت محمد(ص) میمه منتقل کردند. در 

این حادثه یک کودك 3 ساله در صحنه جان باخت.

خبر

لادن ایرانمنش
تولید شترمرغ صنعتى پاك و سودآور است و هم اکنون 
استان اصفهان پیشگام در تولید و پرورش شترمرغ در 

کشور به شمار مى آید.
 به گفته فعالان این حوزه، پرورش شترمرغ در شرایط 
حاضر که اصفهان دچار خشکســالى و کم آبى است، 
گوهرى به شمار مى رود که در دل کویر مرکزى ایران 

هم ارزآور است و هم توسعه اشتغال را به همراه دارد.
در حال حاضر یکى از شهرستان هاى پیشگام اصفهان 
در این عرصه شهرضا اســت که توانسته از این لحاظ 
موفق عمل کند و لقب تنها صادرکننده جوجه شترمرغ را 
در کشور بگیرد. به گفته مدیر جهاد کشاورزى شهرضا 
تاکنون این شهرستان هزار قطعه جوجه شترمرغ را به 

کشورهاى همسایه صادر کرده است.
شهرضا یکى از مناطق نیمه خشــک کشور است که 
میانگین ســالانه اش 140 میلى متر است، این مسئله 
باعث شــده به جاى کشــاورزى در این منطقه تولید 
شــترمرغ رو به افزایش باشــد و هم اکنون تنها واحد 
پرورش شترمرغ در شهرضا با237 قطعه مولد و هفت 

هزار جوجه شترمرغ تنها صادر کننده به شمار برود.
آنطور که مدیر جهاد کشــاورزى شــهرضا مى گوید: 
تاکنون هزار قطعه جوجه شترمرغ هر یک به ارزش 25 
میلیون ریال به کشورهاى قطر،عمان،امارات و بحرین 

صادر کرده است.
به گفته کارشناسان با توجه به کاهش مراتع اصفهان، 
پرورش شــترمرغ مى تواند براى اصفهــان به عنوان 
یک فرصت دیده شــود؛ فرصتى که با پتانسیل هاى 

بالقوه زیادى که دارد مى تواند به عنوان یکى از عوامل 
بازدارنده براى از بیــن رفتن مراتع اســتان و کاهش 

بیابانزایى محسوب شود.
در حال حاضر بخش اعظم مراتــع اصفهان یا به علت 
خشکســالى و یا به علت چراى بى رویه دام ها در این 
استان از بین رفته اند و به همین خاطر پرورش شترمرغ 
به عنوان یکى از جایگزین هایى مطرح اســت که مى 
تواند هم در اشتغالزایى مؤثر باشد و هم صرفه اقتصادى 
زیادى براى استانى که مشکلات زیادى در تامین آب 

کشاورزى دارد، به همراه داشته باشد.
از مزایاى دیگر پرورش این پرنده این است که شترمرغ 
در فهرست پرندگانى قرار مى گیرد که هیچ نوع ضایعاتى 
ندارد و تمامى قسمت هاى آن شامل پر، پوست، چرم، 
قرنیه، گوشــت و تخم آن از ارزش اقتصادى برخوردار 
است و همین قابلیت به صرفه بودن اهمیت تولید این 

پرنده را دو چندان مى کند.
این در حالى است که در کشور ســالانه 6 الى 7 هزار 
قطعه مولد شترمرغ و 110 هزار قطعه شترمرغ پروارى 

در مزارع مختلف تولید مى شود که سالانه سه هزار تن 
گوشــت قرمز در کشــور از این طریق تولید مى شود. 
همچنین در حال حاضر اســتان اصفهــان داراى 60 
واحد مجاز پرورش شتر مرغ است که ظرفیت تولید این 
واحدها چهار هزار قطعه مولد و 12 هزار قطعه پروارى 
برآورد مى شود و حدود 200 واحد غیر مجاز پرورش شتر 
مرغ نیز با ظرفیت تولید سه هزار قطعه مولد و 13 هزار 

قطعه پروارى در استان فعال است.
این اعداد نشان مى دهد که اصفهان مى تواند از لحاظ 

پرورش شــترمرغ گام هاى بزرگى در عرصه ارزآورى 
بردارد اما تنها مانعى که در این رابطه وجود دارد کمبود 
نهاده هاى دامى اســت که به گفته فعالان این صنعت 
اگر نهاده لازم به واحدهاى شــترمرغ داده شود، حیطه 
صنعت پرورش شترمرغ یکى از مشاغل ارزآور با توجیه 

اقتصادى مناسب براى اصفهان خواهد بود.
اما نبود صنایع تبدیلى، کمبــود نقدینگى فعالان، نبود 
برنامه منظم صادراتى و فراز و نشــیب در تأمین نهاده 
ها، نوسان تسهیلات سرمایه در گردش و سرمایه ثابت 
و محدودیت منابع آبى استان پاشــنه آشیلى است که 
توسعه صنعت شترمرغ در اصفهان را با چالش روبه رو 
کرده است؛ مسئله اى که به اعتقاد معاون بهبود تولیدات 
دامى سازمان جهادکشــاورزى استان اصفهان تنها در 
ســایه همراهى دولت و بخش خصوصى قابل جبران 

خواهد بود.
اما با وجود مشکلات عدیده بر سر راه پرورش دهندگان 
شــترمرغ در اصفهان به نظر مى رســد که با توجه به 
خشکسالى هایى که کشــاورزى اصفهان را به رکود 
کشانده است، صنعت تولید شترمرغ مى تواند به عنوان 
یک فرصت در اختیار کسانى باشــد که نمى توانند در 

عرصه هاى دیگر فعالیت کنند. 
از طرفى صــادرات محصولات این حــوزه با توجه به 
پتانســیل هاى بالقوه اصفهان باید بیــش از اینها در 
اصفهان نهادینه شــود تا با وجود خشکسالى و کمبود 
منابع آبى و آلایندگى صنایع، این استان بتواند در این 
عرصه که صنعتى پاك و ســبز به شمار مى رود حرفى 

براى گفتن داشته باشد.

صنعت پرورش شترمرغ، گوهرى در دل کویر اصفهان

آگهى تغییرات
 شرکت آریا سروش تجهیز سپاهان شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 52688 و شناسه ملى 14004372483 به استناد صورتجلسه مجمع عمومى فوق 
العاده مورخ 1400/09/07 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : حامدرضا امین الســاداتى با پرداخت مبلغ پنجاه و چهار میلیارد ریال به صندوق شرکت سهم الشرکه خود 
را به مبلغ شصت میلیارد ریال افزایش دادو حمید قنبرى سواردزى با پرداخت مبلغ سى و شش میلیارد ریال به صندوق شرکت سهم الشرکه خود را به مبلغ چهل 
میلیارد ریال افزایش داد در نتیجه سرمایه شرکت از مبلغ ده میلیارد ریال به مبلغ یکصد میلیارد ریال افزایش یافت و ماده مربوطه در اساسنامه به شرح ذیل اصلاح 
شد: سرمایه شرکت مبلغ یکصد میلیارد ریال نقدى است که تماما پرداخت و در اختیار مدیرعامل شرکت قرار گرفته است اسامى شرکا : حامدرضا امین الساداتى به 
کدملى 1290885680 دارنده شصت میلیارد ریال سهم الشرکه وحمید قنبرى سواردزى به کدملى 1280996188 دارنده چهل میلیارد ریال سهم الشرکه اداره 

کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1544688)

آگهى تغییرات 
شرکت نانو پایش گیتى سهامى خاص به شــماره ثبت 2279 و شناسه ملى 14008865470 به اســتناد صورتجلسه مجمع عمومى عادى به 
طور فوق العاده مورخ 1400/09/29 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: - ایمانه ایمانى پور به شماره ملى 1288332750، محمد نظیفى به شماره ملى 
0014515131 و نادر مجیدى به شماره ملى 1288141041 به عنوان اعضاى هیئت مدیره براى مدت دو سال انتخاب شدند. - سمیرا اسماعیلى 
به شماره ملى 1289122083 به سمت بازرس اصلى و سید ستار بارودکو به شماره ملى 1289644871 به سمت بازرس على البدل براى مدت 
یک سال انتخاب شدند. - روزنامه کثیرالانتشار نصف جهان جهت درج آگهى هاى شرکت تعیین شد. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان 

مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى خمینى شهر (1545174)

آگهى تغییرات
 شرکت سهامى خاص صنایع شیمیایى پترو رزین اصفهان به شناسه ملى 14000291504 و به شماره ثبت 3236 به استناد صورتجلسه مجمع عمومى عادى بطور 
فوق العاده مورخ 1401/12/06 تصمیمات ذیل اتخاذ شد آقاى عبدالغفار رحمانى به شماره ملى 1111324018 به سمت عضو اصلى هیئت مدیره براى مدت دو سال 
خانم اکرم هاشمى سهرفروزانى به شماره ملى 1111327858 به سمت عضو اصلى هیئت مدیره براى مدت دو سال آقاى محمد رحمانى سهرفیروزانى به شماره 
ملى 1111443211 به سمت عضو اصلى هیئت مدیره براى مدت دو سال انتخاب گردیدند. خانم بیتا اسمى به شماره ملى 1270064258 به سمت بازرس اصلى 
تا پایان سال مالى آقاى سعید کاتب صابر به شماره ملى 2002819671 به سمت بازرس على البدل تا پایان سال مالى انتخاب گردیدند. روزنامه کثیرالانتشار نصف 
جهان جهت نشر آگهى هاى شرکت تعیین گردید./ اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى نجف آباد (1544690)

آگهى تغییرات 
شرکت سهامى خاص سیمرغ ارتباطات اصفهان به شناسه ملى 14008930027 و به شماره ثبت 63957 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره 
مورخ 1402/02/29 تصمیمات ذیل اتخاذ شد خانم حدیث سامانى مرتضى زاده به شماره ملى 1271961911 به سمت مدیرعامل و به سمت 
عضو اصلى هیئت مدیره خانم زهرا واعظى پور به شماره ملى 1289347263 به سمت نایب رئیس هیئت مدیره خانم نازنین سامانى مرتضى زاده 
به شماره ملى 1292295066 به سمت رئیس هیئت مدیره به مدت دو سال انتخاب گردیدند کلیه اوراق و اسناد مالى و تعهدات شرکت با امضاء 
مدیرعامل و رئیس هیات مدیره و با مهر شرکت معتبر است. ضمنا مدیر عامل شرکت مجرى مصوبات هیات مدیره خواهد بود. اداره کل ثبت اسناد و 

املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1546350)

آگهى تغییرات
 شرکت سهامى خاص ایده طب نوین پارتاك به شناسه ملى 14009120065 و به شماره ثبت 64518 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 
1401/09/16 تصمیمات ذیل اتخاذ شد آقاى سیداشکان نواب فر به شماره ملى 1270938551 به سمت نایب رئیس هیئت مدیره براى مدت 
دو سال خانم یاسمن بشتام به شماره ملى 1271536031 به سمت رئیس هیئت مدیره براى مدت دو سال آقاى سیدمهدى نائل به شماره ملى 
1281845922 به سمت مدیرعامل وعضو اصلى هیئت مدیره براى مدت دو سال انتخاب گردیدند. کلیه اوراق و اسناد مالى و تعهدات شرکت با 
امضا مدیرعامل منفردا همراه با مهر شرکت معتبر است. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى 

اصفهان (1545184)
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 آقاى کربکندى! به نظر شما دو تیم اصفهانى در نقل و 
انتقالات براى بیمه کــردن دروازه هاى خود خوب عمل 

کردند؟
خب این دو تیم، دو دروازه بان خوب داشتند؛ یعنى هم فرعباسى براى ذوب آهن 
سال خوبى را پشت سرگذاشــت و هم نیازمند یکى از دروازه بان هاى خوب و 
ملى پوش ماست. تیم هاى اصفهانى همین که توانستند این دو گلر را حفظ کنند 
خیلى سود مى کنند. چون یک دروازه بان خوب مى تواند درصد بالایى از موفقیت 
یک تیم را تضمین کند و به نظرم دو تیم اصفهانى دو دروازه بان خوب دارند؛ 

ولى پشتوانه هم مى خواهند.
دقیقاً. به همین نکته مى خواستم برسم...

بله. دروازه بان دوم هم خیلى مهم است؛ یعنى دروازه بان هاى دوم این دو تیم 
هم باید حتماً دروازه بان هایى نه همتراز با گلرهاى اصلى ولى حداقل با یک 
درصد پایین تفاوت نسبت به آنها باشند، که هم اولى تکلیفش را بداند و هم گلر 
دوم بپذیرد که روى نیمکت ذخیره ها بنشیند. من خیلى گلرهاى دوم این تیم ها 
را نمى شناسم ولى مى دانم هر دو تیم دروازه بان هاى جوان و خوبى را دارند. 
خب، دروازه یکى از حساس ترین پست ها در فوتبال است و به نظرم از این حیث 

دو تیم اصفهانى خیلى مشکلى ندارند.
 چرا گلر دوم نباید همتراز گلر اول باشد؟

چون دو دروازه بان همتراز همیشه مشکل ساز هســتند که کدام بازى کند و 
کدام در بازى نباشد.

 یعنى به نظر شما اگر گلرهاى شــماره یک سپاهان و 
ذوب آهن در ابتداى فصل پیش رو دچار حادثه اى شوند 
مثل آنچه موجب مصدومیت حبیب فرعباسى، گلر اصلى 
ذوب آهن در اواخر فصل پیش شد، مى شود براى ادامه 
مســابقات روى توانایى نیما میرزازاد و پارسا جعفرى 
تکیه کرد؟ یا ســرمربى هاى این دو تیــم بعدازاینکه 
متوجه شوند گلر اصلى خود را ازدست داده اند مستأصل 
مى شــوند، دقیقاً مانند کى روش در جــام جهانى که 
به محض اینکه فهمید بیرانوند نمى تواند بازى را ادامه 
دهد، دو دستى بر ســرش زد؟ به خصوص سپاهان که 
باید علاوه بر لیگ و جام حذفى در لیگ قهرمانان آسیا 

هم،  بازى کند؟ 
خب ببینید! ان شاء ا... اتفاقى نمى افتد؛ اما قطعاً کادر فنى هر دو تیم براى این 
فصل به این قضیه هم فکر کردند. به خصوص سپاهان که مسیر مشکل ترى 
را در پیش دارد. درست است که گلر دوم آنها همتراز نیازمند نیست ولى دریکى 
دو بازى که به او میدان دادند و من هم آن بازى ها را دیدم، قابل قبول بوده؛ ولى 
اینکه مربیان این تیم ها از الان بخواهند فکر کنند و براى اینکه اگر چطور بشود 
و اگرچه اتفاقى بیافتد، بروند گلر بزرگ بخرند این خودش یک مشکل بزرگ به 
وجود مى آورد، چون همانطور که گفتم تیم هایى که دو دروازه بان تقریباً همتراز 
دارند به مشکل برمى خورند. مثل همین سپاهان، زمانى که مظاهرى و نیازمند 
باهم در این تیم بودند، این موضوع تیم را دچار مشکل مى کرد. چراکه هیچکدام 
از این دو گلر نمى پذیرند ذخیره باشند و همین مســئله، تنش ایجاد مى کند. 
ضمن اینکه درباره آن نکته اى که در مورد کى روش ذکر کردید، به نظرم کار 
کى روش در آن صحنه خیلى غیرحرفه اى بود؛ یعنى وقتى که بیرانوند آسیب دید، 
گلر دومى که قرار بود به جاى او وارد میدان شود با دیدن عکس العمل مربى خود، 
روحیه اش را براى بازى کردن از دست داد. این اتفاق روز بدى افتاد و ما بدترین 

نتیجه حضورمان در تاریخ رقابت هاى جام جهانى را مقابل انگلیس گرفتیم.
و درحقیقت واکنش احساســى کى روش پاشنه آشیل 

تیمش شد در آن روز.
بله، یکى از نقاط ضعف کى روش همان عکس العمل بدى بود که در آن زمان 

از خود نشان داد.
آقاى کربکندى! در فوتبال ما مدتهاســت از گلر خوب 
به عنوان پدر و مادر خوب براى یک تیم یاد مى شود. با 
توجه به این تشبیه مى توان گفت گلر ذخیره هم حکم 
دایه اى را دارد که اگر گلر اصلى تیم دچار پیشــامدى 
شود، به حضور ذخیره او نیاز مى شود؛ اما همه خدا خدا 
مى کنند که این اتفاق نیافتد و مجبور نشوند سراغ دایه، 
یعنى همان گلر ذخیره بروند و خب این حس خوبى به 

دروازه بان هاى ذخیره منتقل نمى کند.
 ببینید! خود این موضوع انگیزه اى مى شود براى گلر دوم تا تلاش کند خودش 

را به گلر اول برســاند. او مترصد موقعیتى است که خودش 
را نشان بدهد. باید از آن موقعیت، خوب اســتفاده کند تا خودش را به مربى و 
تماشاگر ثابت کند. من در تیم ذوب آهن هم در اوایل فوتبالم دروازه بان ذخیره 
بودم و اصلاً به من فرصت بازى نمى دادند. درصورتى که گلر اولمان، هم قدش 
کوتاه تر از من بود و هم تیم ما در آن زمان اکثراً روى سانترهاى بلند روى دروازه 
گل مى خورد. یک روز 20 دقیقه به پایان بازى درحالى که ذوب آهن 2 بر صفر 
عقب بود از مربى خواستم یک ربع بیست دقیقه به من فرصت دهد اما مى گفت 
من مى ترسم تو را به زمین بفرستم؛ بااین حال، من به جاى اینکه ناامید شوم، 

تلاشم را بیشتر کردم. آنقدر تلاش کردم تا آن فرصت را به دست بیاورم.
 و بالاخره کى این فرصت را به دست آوردید؟

روزى که بازى مهمى مقابل تیم ملوان داشتیم. ملوان در زمان ما تیم قدرتمندى 
بود و از روز سه شنبه قبل از آن بازى احســاس کردم که ممکن است این روز 

من را بازى دهد...

چقدر این موضوع برایتان مهم بوده که حتى روز آن را 
به یاد دارید.

بله. بازى خیلى حساســى بود براى من و آن بازى در زندگى من خیلى تأثیر 
داشت. ملوان تیمى بود که ارسال هاى بلند زیادى روى دروازه ها داشت؛ یعنى 
غفور جهانى و عزیز اسپندار دو تا بازیکن ســرزن این تیم بودند و نیاکانى هم 
از سمت راست زمین به اینها اضافه مى شــد و ملوانان با تکیه به توانایى این 
بازیکنان بلند بــازى مى کردند. براى همین من از روز سه شــنبه آن هفته که 
لیادین، مربى روسى تیم مان، تمرین سانتر بلند گذاشت و من را در این تمرین 
در دروازه گذاشت این ذهنیت را پیدا کردم که ممکن است من را در این بازى به 
میدان بفرستد. وقتى روز بازى ارنج را مى خواست بخواند با بازیکنان هر خطى 
جداگانه صحبت مى کرد. من را هم با چهار مدافع تیم صدا کرد به اتاقش و گفت 
اگر شما پنج نفر خوب بازى کنید ما این بازى را از ملوان مى بریم. یادم نمى رود 
که وقتى مشغول گرم کردن بودم تماشــاچى ها علیه من شعار مى دادند و به 

انتخاب من براى آن بازى اعتراض داشتند.
شمارا نمى پذیرفتند؟

نه، چون هیچ شناختى نسبت به من نداشتند؛ اما من برایم مهم نبود. چون دو 
سال دنبال این موقعیت بودم. این بازى براى من فرصت بود و انگیزه زیادى 
داشتم. دقیقه 14 آن بازى، تیم ما گل زد و بعدازآن حملات ملوانى ها شروع شد 
و من یکى پس از دیگرى آنها را مهار کردم. اجازه ندادم هیچ سانتر یا شوتى وارد 
محوطه جریمه شود و شروع کردم به توپ گرفتن و توپ گرفتن تا اینکه مابین 
دونیمه درحالى به رختکن رفتیم که 2 برصفر جلو بودیم. داورمان هم انگلیسى 
بود؛ یعنى آن داور هفته قبل از بازى ما آمده بود براى سوت زدن بازى استقلال و 

پرسپولیس و بعد از دربى هم داور بازى ذوب آهن با ملوان شده بود...
 اینقدر این بازى مهم بود؟

بله بازى حساســى بود. ملوان آن زمان تیم خیلى قوى اى بود و تماشــاگران 
اصفهانى هم آن روزها روى بازى مقابل این تیم شــمالى فوق العاده حساس 
بودند. مربــى روس ما در این بازى جوانگرایى کرده بــود و چهار پنج بازیکن 
باتجربه و مسن را گذاشته بود بیرون و جوان ترها را به بازى فرستاده بود که یکى 
از آنها هم من بودم. وقتى رفتیم داخل رختکن، بچه ها خوشحال بودند و با گریه 
همدیگر را بغل مى کردند اما مربى روس ما داد زد ســرمان که چه خبر است؟ 
هنوز بازى تمام نشده؛ یک نیمه ما دو گل زدیم و ممکن است نیمه دیگر هم آنها 
سه گل به ما بزنند و با این هشدار، فتیله خوشحالى بچه ها را کشید پایین. آمدیم 

به زمین و گل سوممان را هم زدیم. دقیقه 70 بازى بود و اگر از من مى پرسیدند 
چه آرزویى دارى، مى گفتم شنیدن صداى سوت پایان بازى. چون خیلى برایم 
مهم بود که این بازى را با موفقیت تمام کنم و هرچقدر زمان مى گذشت من با 
نگاه به تماشاچى ها مدام پیش خودم فکر مى کردم اگر ما این برترى 3 بر صفر 

را از دست بدهیم چه جوابى به آنها بدهم.
مى ترسیدید مبادا پیش داورى آنها نسبت به شما درست 

درآید؟
بله. همان موقع من تک به تک شدم با غفور جهانى و توپ او را گرفتم. آن زمان 
دیگر تمام استادیوم من را تشویق مى کردند. یکدفعه ورق برگشته بود. توپش را 
که گرفتم استادیوم روى هوا بود. من درحالى که توپ توى بغلم بود نگاه کردم 

دیدم انگشتم کوچک دستم افتاده یک طرف.
شکست؟

بله، نوك پاى غفور موقعى که من توپش را گرفته بودم خورده بود به انگشتم و 
از آخر شکسته بود؛ اما من اینقدر محو بازى بودم که نه ضربه را حس کرده بودم 
نه دردش را. بعدازآنکه انگشتم را دیدم توپ را به بیرون از زمین پرت کردم و 
خوابیدم روى زمین. کاپیتان تیم مان آمد پرسید مى خواهى وقت تلف کنى؟گفتم 
نه بابا! انگشتم شکسته. من را بیرون بردند، مدیرعامل باشگاه آمده بود بالاى 
سرم و با اشاره به اینکه بارها پیشنهاد کرده مرا داخل دروازه بگذارند افسوس 
گذشته را مى خورد که چرا کسى حرف او را درباره من قبول نکرده بود. دستم 

را بستند و من را به درمانگاه ذوب آهن بردند که آن زمان در جاده آبشار بود...
یعنى شما دقیقه 70 به بعد را از دســت دادید و بازى 
همانطور که آرزو داشتید برایتان در آن لحظه به پایان 

رسید.
بله. آمبولانس آمد و راننــده آمبولانس زیر بغلم را گرفــت، درحالى که همه 
تماشاچى ها فکر مى کردند او پدر من است و مدام با کف زدن و سوت کشیدن، 
تشویقم مى کردند. من را به درمانگاه ذوب آهن بردند درحالى که هیچکس دنبالم 
نیامد. زمانى که رسیدم آنجا همه پرسنل درمانگاه منتظر من ایستاده بودند چون 
از ذوب آهن مدام زنگ زده بودند به آنها و سفارش من را کرده بودند و آنها هم 
فکر مى کردند دستم قطع شده (با خنده)، وقتى فهمیدند فقط انگشتم شکسته، 
گفتند یا باید بخوابى اینجا تا فردا صبح بروى بیمارســتان ذوب آهن، چون آن 
روز جمعه و تعطیل بود، یا اینکه بروى خانه و فردا صبح بیایى. گفتم مگر عقلم 
کم است که اینجا بخوابم(باخنده). آن زمان جاده آبشار مثل حالا نبود؛ خیابان 
باریکى بود که اصلاً ماشــین در آن رفت وآمد نمى کرد. من هم پولى همراهم 
نبود. از درمانگاه ذوب آهن آمدم بیرون و پیاده راه افتادم به سمت خواجو، یک 
ژیان داشت ازآنجا رد مى شد و من دست گرفتم و گفتم آقا! من را تا جایى برسان. 
آمدم رو به روى سینماى چهارباغ. اردوى ذوب آهن هم آن طرف خیابان، اول 
عباس آباد در هتل سیروس بود. من نه از نتیجه بازى خبر داشتم و نه از اینکه 
بازى تمام شده یا نه. وقتى از ژیان پیاده شدم و رفتم داخل هتل متوجه شدم بازى 

با نتیجه 3 بر یک تمام شده بود؛ یعنى یک گل تیم ما خورده بود...
در آن 30 دقیقه اى که شما نبودید.

بله. مربى روس، من را بغل کــرد درحالى که خــودش و خانمش خیلى ابراز 
خوشحالى مى کردند. خب مربى، ریســک بزرگى کرده بود و ریسکش نتیجه 
داده بود. جالب آنجاست که آنها دو سه روز قبل از این بازى گلر از تهران آورده 
بودند که با او براى سال بعد مذاکره کنند. چون دو هفته به پایان لیگ مانده بود. 
آن گلر را در حالى براى جایگزینى دروازه بان تیممان آورده بودند که اصلاً تا آن 
زمان روى من حساب نمى کردند؛ اما یک مرتبه همه چیز عوض شد. فرداى آن 
بازى به گلر تهرانى هم گفتند که دیگر تو را نمى خواهیم. من بازى آخر تیمم 
را هم به دلیل مصدومیت از دست دادم؛ اما از سال بعد، سالى 30 بازى در لیگ 
من فیکس درون دروازه تیم بودم. همه اینهــا را گفتم تا بگویم گلر دوم بودن 
احساس قشنگى ندارد مگر اینکه هدف داشــته باشى. اینکه بپذیرى همیشه 
ذخیره باشى، قشنگ نیست؛ ولى اگر هدفت آن باشد که گلر اصلى تیم شوى 
قضیه فرق مى کند. من براى رسیدن به این نقطه خیلى زحمت کشیدم. پدر من 
اصلاً با ورزش موافق نبود. تفکر پدران قدیمى این بود که باید دنبال کارى بروى 
که آب ونان داشته باشد. اما من همیشه بدون اینکه کسى متوجه شود مى رفتم 
فوتبال بازى مى کردم. براى همین دنبال یک موقعیت بودم که خودم را ثابت 

کنم و از آن موقعیت حداکثر استفاده را کردم و شدم گلر اصلى...
این موقعیت را نباید مربى در اختیار بازیکن قرار دهد؟

چرا، ولى مربى نمى تواند الکى ریســک کند؛ یعنى بازیکن باید توانایى خود را 
نشان بدهد تا مربى روى او ریسک کند. باید خود بازیکن زمینه را فراهم کند. 
ذخیره بودن کلاً خوب نیســت. ازنظر روحى روانى تأثیــر بدى روى بازیکن 
مى گذارد؛ اما هدف، مهم است و باید منتظر فرصتى باشى که براى فیکس شدن 
از آن استفاده کنى. من از آن فرصت استفاده کردم و دو سال هرسال 30 بازى در 
لیگ به غیراز مسابقات جام حذفى ثابت بازى مى کردم، طورى که گلر دوم تیم 

ما حتى کفش و لباس ورزشى نمى پوشید و مى آمد براى مسابقات؛ یعنى مطمئن 
بود که به او بازى نمى رسد. حتى یک روز در تبریز بعدازآنکه من آسیب دیدم و 
مجبور به استفاده از او شدند دستکش و لباس هاى من را درآوردند و به او دادند...
به نظر شما این روش خوبى اســت؟ گلر دوم اگر قرار 
باشد همیشه روى نیمکت بنشــیند چطور باید تجربه 
کسب کند؟ آیا حالا که ذوب آهن و ســپاهان گلر دوم 
همتراز بــا گلرهاى اول خود جــذب نکرده اند نباید به 
میرزازاد و جعفرى بیشتر میدان بدهند تا حداقل از همین 
گلرهاى دوم براى آینده شان دروازه بان هاى ششدانگى 

بسازند؟
ببینید! در فوتبال امروز بقاى مربى و بقاى تیم به... 

نتیجه گرا بودن است.
بله! امروزه کسب نتیجه از همه چیز مهمتر است. به همین دلیل کمتر مربى اى 

خطر انجام چنین ریسکى را مى پذیرد. 
آقاى کربکندى! نظر شــما درباره اســتفاده از گلرها 
به صورت چرخشى چیست؟ آیا این شیوه که بیشتر على 
پروین در قدیم از آن استفاده مى کرد باعث نمى شد هر 

دو گلر تیم آبدیده شوند؟ 
این موضوع هم براى مربى ها ســختى هاى خودش را دارد. من خودم دقیقاً 
همین مشکل را در سال 66 که ســرمربى تیم منتخب اصفهان بودم داشتم. 
آن زمان لیگ سراسرى در کشور به صورت باشگاهى نبود و به صورت منتخب 
استانى برگزار مى شد. سال قبل از آن هم که من دستیار آقاى عاطف بودم- که 
خدا ان شاء ا... ایشان را شفا بدهد- منتخب اصفهان با غلبه بر تبریز در فینال 
قهرمان شده بود. ســال 66 من شدم ســرمربى و دوتا گلر داشتم: عابدزاده و 
ریاضیات. دو تا دروازه بان که من را دیوانه کرده بودند. مانده بودم کدام را بگذارم 
داخل دروازه. انتخاب یک گلر از بین این دو نفر سخت بود. براى اولین بازى که 
باید در کرمان برگزار مى کردیم هردوى آنها را صدا کردم و گفتم شما دو نفر 
من را دیوانه کردید. نمى دانم کدامتان را بگذارم داخل دروازه، خودتان بگویید 
چه کنم؛ یک بازى در میان بگذارم؟ یکــى را تا زمانى که گل نخورده فیکس 
بگذارم داخل دروازه بعد که گل خورد دیگرى را بگذارم جاى او؟ ضمن اینکه 
براى کسب تجربه ذخیره ها قطعاً مربى ها در روزهاى بعد از مسابقه یک بازى 
تدارکاتى مى گذارند براى بازیکنانى کــه به آنها بازى نداده اند. این یک قاعده 
است در دنیا تا ذخیره ها هم شرایط بازى را پیدا کنند. ولى همه اینها در کل به 
نوع فعالیت آن دروازه بان و دیدگاه مربى و خیلى چیزهاى دیگر برمى گردد تا 
مربى ریسک کند و به گلر ذخیره خود هم بیشتر میدان بدهد. چون یک باخت 
ممکن است باعث برکنارى یک مربى شــود. به همین دلیل امروز دیگر مثل 
گذشته نیست که بخواهند آینده نگرى کنند. حالا همه مربى ها مى خواهند روز 
و سالشان را با موفقیت بگذرانند چون با بقاى خود، آینده بهتر و پردرآمدترى را 

براى خودشان رقم مى زند.

بررسی نقش گلرهای ذخیره تیم های اصفهانی در گفتگوی «نصف جهان» با رسول کربکندی  (بخش اول)

همتراز بودن ۲ دروازه بان دردسرساز است
مرضیه غفاریان

نه مثل «سرجیو گوى کوچه آ»، گلر افسانه اى آرژانتین آنقدر خوش شانس بود که با مصدومیت دروازه بان اصلى تیمش یک مرتبه شهره شود و نه آنقدر بداقبال بود 
که فوتبال نخواهد روى خوشش را به او نشان دهد. با اینکه مدتها به نیمکت ذخیره تیم ذوب آهن دوخته شده بود اما هرگز تسلیم نشد. او با تلاش فراوان آنچنان 
خودش را به مربى تیمش تحمیل کرد که ناگهان ورق به نفعش برگشت. گلر پیشکسوت فوتبال اصفهان که سال ها در تیم سبزوسفیدپوش این دیار و همچنین 
در جمع ملى پوشان ایرانى در جام جهانى 1978، ذخیره بودن را تجربه کرده، معتقد است با اینکه حس گلر دوم بودن «قشنگ» نیست اما همین احساس ناپسند، 
«انگیزه اى» مى شود براى کوشش بیشتر این دروازه بان ها براى فیکس شدن. رسول کربکندى در گفتگوى یک ساعته اش با روزنامه «نصف جهان» با مرور 
خاطره اثبات توانایى هاى خودش به سرمربى و هواداران ذوب آهن در گذشته هاى دور، راه و روش جدا شدن گلرهاى دوم از نیمکت ذخیره ها را تشریح مى کند. 
قامت رشید این پیرِ دروازه بان هاى ایران که ششمین دهه عمرش را به تازگى پشت سرگذاشته،  ابتدایى ترین عوامل تأثیرگذار در موفقیت او بوده است، همان 
ویژگى ظاهرى که به محض ورودش به دفتر روزنامه به چشم مى آید و در ابتداى سخنانش نیز از آن به عنوان یک فاکتور برتر نسبت به سنگربان اصلى تیمشان در 
آن زمان یاد مى کند. اما دروازه بان پیشین تیم هاى ذوب آهن و سپاهان، هدف گذارى و فراهم کردن زمینه براى ریسک کردن سرمربى با انجام تمرینات مستمر و 
البته استفاده مناسب از فرصت ها را از مهمترین ارکان پیشرفت گلرهاى ذخیره و حضور ثابت آنها در چهارچوب دروازه تیمشان معرفى مى کند. رسول کربکندى 
همچنین با تأکید بر نقش انکارناپذیر گلرها در موفقیت تیم ها به برگ برنده ذوب آهن و سپاهان در فصل جارى با جذب دو سنگربان مطمئن اشاره مى کند. او در 

عین حال حضور گلرهاى جانشین خوب در این دو تیم را به عنوان یک پشتوانه، مهم بر مى شمارد.

ون و پیاده راه افتادم به سمت خواجو، یک 
ست گرفتم و گفتم آقا! من را تا جایى برسان. 
ردوى ذوب آهن هم آن طرف خیابان، اول 
 نه از نتیجه بازى خبر داشتم و نه از اینکه 
ه شدم و رفتم داخل هتل متوجه شدم بازى 

ى یک گل تیم ما خورده بود...
ه شما نبودید.

رحالى که خــودش و خانمش خیلى ابراز 
ریسکشنتیجه  ســک بزرگى کرده بود و
سه روز قبل از این بازى گلر از تهران آورده 
کنند. چون دو هفته به پایان لیگ مانده بود. 
وازه بان تیممان آورده بودند که اصلاً تا آن 
ا یک مرتبه همه چیز عوض شد. فرداى آن 
گر تو را نمى خواهیم. من بازى آخر تیمم 
0دم؛ اما از سال بعد، سالى 30 بازى در لیگ 
دوم بودن گفتم تا بگویم گلر مه اینهــا را

دف داشــته باشى. اینکه بپذیرى همیشه 
ر هدفت آن باشد که گلر اصلى تیم شوى 
 به این نقطه خیلى زحمت کشیدم. پدر من 
ن قدیمى این بود که باید دنبال کارى بروى 
شه بدون اینکه کسى متوجه شود مى رفتم 
دنبال یک موقعیت بودم که خودم را ثابت 

 را کردم و شدم گلر اصلى...
مربى در اختیار بازیکن قرار دهد؟

ـک کند؛ یعنى بازیکن باید توانایى خود را 
بازیکن زمینه را فراهم کند.  کند. باید خود
ظر روحى روانى تأثیــر بدى روى بازیکن 
منتظر فرصتى باشى که براى فیکس شدن 
0ستفاده کردم و دو سال هرسال 30 بازى در 
بت بازى مى کردم، طورى که گلر دوم تیم 

نوع فعالیت آن دروازه بان و دیدگاه مربى و خیلى چیزهاى دیگر برمى گردد تا
مربى ریسک کند و به گلر ذخیره خود هم بیشتر میدان بدهد. چون یک باخت
ممکن است باعث برکنارى یک مربى شــود. به همین دلیل امروز دیگر مثل
گذشته نیست که بخواهند آینده نگرى کنند. حالا همه مربى ها مى خواهند روز
و سالشان را با موفقیت بگذرانند چون با بقاى خود، آینده بهتر و پردرآمدترى را

براى خودشان رقم مى زند.

مربی نمی تواند الکی ریســک کند؛ یعنی 
بازیکــن بایــد توانایی خود را نشــان بدهد 
تــا مربــی روی او ریســک کنــد. بایــد خــود 
بازیکن زمینه را فراهم کنــد. ذخیره بودن 
کلاً خوب نیست. ازنظر روحی روانی تأثیر 
بــدی روی بازیکــن می گــذارد؛ امــا هدف، 
مهم است و باید منتظر فرصتی باشی که 

برای فیکس شدن از آن استفاده کنی
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مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان تأکید کرد؛ 

هر شهروند باید مروج مصرف بهینه آب پایدار باشد

ساسان اکبرزاده
مدیرعامل و اعضاى شوراى معاونین شــرکت آب و فاضلاب 
استان اصفهان در مراســم ویژه اى که به مناسبت روز خبرنگار 
در شرکت آبفاى اصفهان برگزارشده بود از تک تک خبرنگاران 
به خاطر انعکاس فعالیت هاى آب و فاضلاب استان اصفهان در 
رسانه هاى شــنیدارى، مجازى و... در یکسال گذشته، با اهداى 

هدایاى تجلیل کردند.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان در این مراسم با 
تبریک روز خبرنگار گفت:  از شما خبرنگاران که در راستاى جهاد 
تبیین، این شرکت را یارى داده و در بالا بردن و افزایش سواد آبى 

مردم را یارى مى دهید قدردانى مى نمایم. 
حسین اکبریان افزود: شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان براى 
تأمین آب شرب مناسب، اهدافى چون: کاهش هدر رفت آب، آب 
بدون درآمد و ... را مدنظر داشته و در جمع آورى فاضلاب نقش 
داشته و استان اصفهان در این زمینه ها همواره در کشور پیشرو 

و پیشقدم است. 
وى در مقایســه فعالیت هاى شــرکت آب و فاضلاب اســتان 
اصفهان نسبت به سال گذشته گفت: شــرکت آب و فاضلاب 
استان اصفهان امسال نسبت به سال گذشته در راستاى تأمین 
آب پایدار وضعیت بهترى داشته و شاید امسال به اندازه انگشتان 
یک دست روزهاى داراى افت فشــار آب در استان داشته ایم. 
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب اســتان اصفهان بابیان اینکه 
شاید مشــکلاتى که در فصل گرما پیش مى آید را نتوانیم حل 
کنیم اظهار کرد:  اما امسال با کمک مردم و همکارى رسانه ها، 
توانستیم با تأمین آب مناسب، ســال را تاکنون به خوبى سپرى 

کنیم. 
اکبریان معتقد است: امروز هر شهروند باید مروج مصرف بهینه 
آب پایدار باشد. وى این را هم گفت که امسال و همزمان با هفته 
دولت، فعالیت مجمع خیرین آب رســان بــا همکارى مدیریت 

استان، کلید خواهد خورد. 
مدیرعامــل شــرکت آب و فاضلاب 
اســتان اصفهان گفت: امروز پویش 
مدیران پاســخگو در شــرکت آب و 
فاضلاب اســتان اصفهان راه اندازى 

شده است. 
***

معاون بهره بردارى و توسعه آب شرکت 
آب و فاضلاب اســتان اصفهان هم از 
همکارى گســترده خبرنگاران با این 
شرکت قدردانى کرده و با ارائه گزارشى 
از پنج ماه اخیر شرکت آب و فاضلاب 

استان اصفهان گفت: سال 1402 با سنوات گذشته تفاوت داشته 
و توانستیم تا حد امکان، آب مناسب را تأمین نماییم. 

سید محســن صالح با تشــریح اینکه امروز منابع آبى ما کامل 
نیست و کماکان در ساعات پیک مصرف آب مشکل داریم گفت: 
استان اصفهان 1/5 میلیون انشعاب و 2/5 میلیون آحاد دارد و ما 
در فصل گرما و زمانى که دما بالاى 40 درجه است به دلیل اینکه 
طى شبانه روز کولر در منازل به صورت دائم روشن است، تأمین 
آب مشکل خواهد شد. البته ما استفاده از وسایل سرمایشى را منع 
نمى کنیم اما مصرف بهینه و استفاده از ساعات غیر پیک مصرف 
آب را توصیه مى کنیم. بنابراین فرهنگسازى، مدیریت مصرف 
و تعویق مصارف مواردى است که توسط آنها مى توان مصرف 
آب را مدیریت کرد که در این راستا، رسانه ها هم مى توانند به ما 
کمک کنند. وى افزود: همکاران ما در شــرکت آب و فاضلاب 
استان اصفهان به یکصد شهر و هزار روستا باید خدمات بدهند. 

صالح گفت: ما نوروز امسال در اســتان بى آبى نداشتیم و سال 
را خوب آغاز کردیم که مى تــوان از آن به عنوان بهترین نوروز 

یادکرد. 

معاون بهره بردارى و توســعه آب شرکت آبفاى استان اصفهان 
با اشاره به اینکه سیل نهوج در اردستان مشکلاتى را ایجاد کرد 

و با همت همکاران به سرعت رفع شد، تصریح کرد: در یکى از 
روستاهاى اردستان در مناسبت مذهبى در یک روز جمعیت 10 
برابر افزایش پیدا کرد و در نتیجه با مشکل تأمین آب در چند روز 
مواجه شدیم. از مردم مناطقى که دچار مشکل شدند و چند روزى 
را در تابستان امسال به ویژه در ایام سوگوارى اباعبدا...(ع) دچار 

کمبود آب و افت فشار شدند، عذرخواهى مى کنیم.
صالح ســپس به نقاط قــوت و اجــراى پروژه هــاى مختلف 
شــرکت آب و فاضلاب اســتان اصفهان اشــاره کرد و گفت: 
در پنج ماه گذشــته، کمتریــن میزان افت فشــار آب و قطعى 
آب را داشــته ایم و البتــه بیشــترین رضایتمندى مــردم را 
فراهم کرده ایم، که ایــن امر مرهون تــلاش مدیران و همه 
همکارانمــان در شــرکت آب و فاضــلاب اســتان اصفهان

 است. 
وى گفت: ما امانت دار زیرساخت سنوات قبل بوده ایم و امسال 
سعى داریم نرم افزار کامپیوترى هوشمند را راه اندازى کنیم که 
تست آن با موفقیت انجام شده است. همچنین ما 
در خیابان باهنر پروژه اى براى حل مشکل فشار 
آب داریم. پروژه  مخــزن قائمیه براى برطرف 
کردن افت فشار و ... از دیگر پروژه هاست. صالح 
در خصوص افت فشار در خیابان مولوى توضیح 
داد: خیابان مولوى یکى از مناطقى است که در 
دستور کار ماست؛ البته خیابان مولوى در بافت 
قدیمى است که وقتى جدید شد بخاطر عرض 
خیابان و دیگر مشکلات نتوانستیم اُفت فشار 
را حل کنیم ولى طرحى آماده شــد که اجرایى 

خواهد شد. 
معاون بهره بردارى و توسعه آب شــرکت آب و فاضلاب استان 
اصفهان مى گوید: ســه پروژه خاص در اســتان کلید خورد که 

بخشى در هفته دولت به بهره بردارى مى رسد، بخش بهره بردارى 
شده و بخشى هم زمانبر است که پروژه هاى جهاد آب رسانى در 
نایین، جهاد مخزن ســازى و پروژه استفاده از مشارکت خیرین 

از آن جمله است. 
صالح از رسانه ها به عنوان برطرف کننده التهاب مدیران شرکت 
آب و فاضلاب استان اصفهان یادکرد و گفت: یارى رسانه ها به 
شهر نیز کمک مى کند و این انتظار ما از خبرنگاران است. وى بار 
دیگر از مردم اســتان به خاطر افُت فشار آب در برخى شهرهاى 
استان براى تأمین آب مناسب عذرخواهى کرد و اظهار امیدوارى 
کرد ســقاى خوبى براى مردم در تأمین آب باشــند و حتى یک 

ساعت قطعى آب نداشته باشند.
در این نشســت صمیمانه عبدالحســین جعفرى، پیشکسوت 
خبرنــگاران به عنوان نماینده رســانه ها درزمینه خبررســانى 
درگذشــته هاى دور اطلاعاتى ارائه داد و خاطرات تلخ و شیرین 

خبرى خود را بیان داشت. 

نظر به این که مجمع عمومى فوق العاده صاحبان سهام مورخ 1402/04/24    شرکت سازه 
پایدار سنا پارس سهامى خاص به شماره ثبت 50701  و شناسه ملى 10260692508 به 
نشانى   استان اصفهان ،شهرستان اصفهان ، بخش مرکزي ، شهر اصفهان، محله شهرك 
شهید کشوري ، خیابان استاد همایی ، بن بست مینا ، پلاك 0 ، ساختمان مینا ، ورودي 
غربی ، طبقه 10 ، واحد 74 و کدپستى به شماره 8169345685 اختیار کاهش سرمایه از 
مبلغ 20/000/000/000  ریال به مبلغ  50/000/000 ریال منقسم به  1000  سهم 50/000  ریالى 
از طریق کاهش مبلغ اسمى سهام را به هیئت مدیره شرکت تفویض نمودند. لذا در اجراى 
ماده 192 اصلاحى قانون تجارت بدین وسیله مراتب را به اطلاع کلیه صاحبان سهام و 
بستانکاران شرکت رسانده تا چنانچه کسى نسبت به کاهش سرمایه معترض مى باشد 
وفق ماده 193 اصلاحیه قانون مذکور ظرف مدت دو ماه از تاریخ نشر آگهى اعتراض خود 

را به دادگاه تقدیم نمایند و رسید اعتراض خود را به شرکت جهت بررسى ارائه نماید.

آگهی کاهش  اختیاری سرمایه

 هیئت مدیره شرکت سازه پایدار سنا پارس

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان در نظر دارد عملیات اجرایى به شرح زیر را از طریق مناقصه عمومى به پیمانکاران 
واجد شرایط واگذار نماید.

آگهی برگزاری مناقصه عمومی 

شركت آب و فاضلاب استان اصفهان

محل تأمین موضوع مناقصهشماره مناقصه
مبلغ تضمینمبلغ برآورد (ریال)اعتبار

(ریال )

عملیات مدیریت بهره بردارى و نگهدارى و تعمیرات تصفیه خانه ها و 233-2-402
15,167,047,195745,011,000جارىایستگاه هاى پمپاژ منطقه فولادشهر

عملیات مدیریت بهره بردارى و نگهدارى و تعمیرات تصفیه خانه ها و 234-2-402
50,347,824,3041,800,434,000جارىایستگاه هاى پمپاژ منطقه خوانسار

86,731,652,4642,891,949,000جارىعملیات مدیریت بهره بردارى آب منطقه خمینى شهر235-2-402

مهلت تحویل اسناد به دبیرخانه معاملات شرکت اتاق292 : تاساعت : 13:00 روز شنبه به تاریخ 1402/06/11
تاریخ گشایش اسناد مناقصه: از ساعت 08:00 صبح روز یکشنبه به تاریخ 1402/06/12

دریافت اسناد : سایت اینترنتى
WWW.abfaesfahan.ir  شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان

WWW.iets.mporg.ir پایگاه ملى اطلاع رسانى مناقصات
شماره تلفن گویا:  35132338- 031

نوبت دوم

شهردارى شهرضا در نظر دارد با توجه به  بند هفتم جلسه 183 مورخ 1402/2/4 شوراى محترم اسلامى شهر شهرضا ،   محل غرفه هاى موجود در ترمینال شرق را از طریق مزایده عمومى به 
افراد یا شرکت هاى واجد شرایط و براى مدت یک سال بصورت اجاره واگذار نماید.   

لذا متقاضیان میتوانند از تاریخ انتشار آگهى جهت دریافت اسناد مزایده به سامانه تدارکات الکترونیک (سامانه ستاد) مراجعه و یا با تلفن 53241010 داخلى 241  مسئول امور قراردادهاى 
شهردارى تماس حاصل نمایند. شایان ذکر است مهلت اخذ و ثبت پیشنهادات به مدت 10 روز از تاریخ انتشار آگهى نوبت دوم مى باشد.

* مهلت دریافت اسناد از سامانه ستاد :از ساعت 8 روز شنبه 1402/5/21  لغایت ساعت 13 روز شنبه مورخ 1402/5/28
* مهلت بارگذارى اسناد و پیشنهاد قیمت بر روى سامانه ستاد : از ساعت 8 روز شنبه 1402/5/21 لغایت ساعت 13 روز  سه شنبه مورخ 1402/6/7 ضمناً ضمانت نامه شرکت در مزایده باید 

در مهلت مقرر تحویل دبیرخانه محرمانه شهردارى گردد. 
*تاریخ گشایش اسناد : رأس ساعت 13:30 روز چهارشنبه مورخ 1402/6/8 در محل شهردارى شهرضا  

*به پیشنهادات مخدوش ، مشروط یا خارج از تاریخ فوق ترتیب اثر داده نخواهد شد.
*پیشنهاد دهندگان باید حداقل 5٪ مبلغ پایه مزایده را ضمانت نامه بانکى و یا وجه نقد به حساب سپرده  3100000052002 بانک ملى در پاکت الف لاك و مهر شده تحویل نمایند.

* سپرده نفر اول ، دوم و سوم در صورت برنده شدن در مزایده و عدم عقد قرارداد به ترتیب به نفع شهردارى ضبط میگردد. 
* شهردارى در رد و یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مختار است.اقدام کننده: امور قراردادها

مزایده مستغلات شهرداری (مرحله سوم) اجاره غرفه های موجود در ترمینال شرق

حسین امیری: مدیر امور مالی|امین اله تاکی : سرپرست شهرداری شهرضا 
 م.الف:۱۵۵۰۸۲۴

شهردارى شهرضا در نظر دارد با توجه به مصوبه اول جلسه 172 مورخ 1401/12/24  شوراى محترم اسلامى شهر شهرضا ،   مغازه هاى واقع در زیرزمین مجتمع تجارى 
خلیج فارس واقع در باغ ملى را از طریق مزایده عمومى به افراد یا شرکت هاى واجد شرایط و براى مدت دو  سال بصورت اجاره واگذار نماید.   لذا متقاضیان میتوانند 
از تاریخ انتشار آگهى جهت دریافت اسناد مزایده به سامانه تدارکات الکترونیک (سامانه ستاد) مراجعه و یا با تلفن 53241010 داخلى 241  مسئول امور قراردادهاى 

شهردارى تماس حاصل نمایند. 
* مهلت دریافت اسناد از سامانه ستاد :از ساعت 8 روز شنبه 1402/5/21  لغایت ساعت 13 روز شنبه مورخ 1402/5/28 * مهلت بارگذارى اسناد و پیشنهاد قیمت بر 
روى سامانه ستاد : از ساعت 8 روز شنبه 1402/5/21 لغایت ساعت 13 روز  سه شنبه مورخ 1402/6/7 ضمناً ضمانت نامه شرکت در مزایده باید در مهلت مقرر تحویل 
دبیرخانه محرمانه شهردارى گردد. *تاریخ گشایش اسناد : رأس ساعت 13:30 روز چهارشنبه مورخ 1402/6/8 در محل شهردارى شهرضا  *به پیشنهادات مخدوش، 
مشروط یا خارج از تاریخ فوق ترتیب اثر داده نخواهد شد.*پیشنهاد دهندگان باید حداقل 5٪ مبلغ پایه مزایده را ضمانت نامه بانکى و یا وجه نقد به حساب سپرده  
3100000052002 بانک ملى در پاکت الف لاك و مهر شده تحویل نمایند.* سپرده نفر اول ، دوم و سوم در صورت برنده شدن در مزایده و عدم عقد قرارداد به ترتیب به 

نفع شهردارى ضبط میگردد. * شهردارى در رد و یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مختار است.اقدام کننده: امور قراردادها 

آگهی مزایده (مرحله دوم –  نوبت دوم) 
اجاره مغازه های واقع در زیرزمین مجتمع تجاری خلیج فارس واقع در باغ ملی

حسین امیری: مدیر امور مالی   |  امین اله تاکی : سرپرست شهرداری شهرضا 
     م.الف : ۱۵۵۰۷۷۹

اداره کل راه و شهرسازى استان اصفهان در نظر دارد املاك مشروحه زیر را از طریق مزایده به صورت اجاره به شرط تملیک سه ساله واگذار نماید. از متقاضیان دعوت 
می شود براى دریافت اسناد مزایده به سامانه تدارکات الکترونیک دولت به نشانى http://setadiran.ir   تا روز پنج شنبه مورخ 1402/06/02 مراجعه نمایند.

براى شرکت در مزایده باید از طریق سامانه ستاد ایران با کاربرى مزایده گر اسناد  دریافت گردد درغیر اینصورت امکان شرکت در مزایده وجود ندارد.
   مهلت دریافت اسناد روز  پنج شنبه  مورخ   02/ 06/ 1402   مهلت تحویل پیشنهاد ها روز   یکشنبه  مورخ   12/ 06/ 1402  گشایش پیشنهاد ها ساعت 9 روز دوشنبه  

مورخ  13/ 06/ 1402    نشانى:  اصفهان   ـ خیابان سعادت آباد       تلفن:  6681068 3– 031   

  آگهی مزایده های عمومی یک مرحله ای شماره ۱۴۰۲/۱۳/ ز
نوبت اول

اداره ارتباطات و اطلاع رسانی  اداره کل  راه و شهرسازی استان اصفهان
م.الف : ۱۵۵۰۸۵۸

مبلغ ضمانت نامه شرکت در قیمت پایه کارشناسى  براى اجاره به شرط تملیک (ریال)مساحت(مترمربع)پلاك ثبتىعنوان مزایدهشماره مزایده
مزایده (ریال)

اجاره به شرط تملیک 3 ساله یک قطعه زمین با کاربرى ورزشى تحت 1402/13/ز
27,000,000,000به صورت 25درصد نقد 118/25651000پلاك ثبتى 2565 فرعى از 118 اصلى واقع در شهرضا(نقد و اقساط)

1،350،000،000(6,750,000,000ریال)و مابقى طى اقساط 3ساله

 شهردارى زرین شهر به استناد مجوز شماره 341 مورخ 1401/09/24  شوراى اسلامى شهر در نظردارد،نسبت به فروش 
پلاك زمین شماره A34     با کاربرى نمایشگاه خودرو سبک واقع در شــهرك مشاغل شهرى زرین شهر با مساحت 
205 مترمربع ازطریق مزایده عمومى و با بهره گیرى از ســامانه تدارکات الکترونیکى دولت (ستاد) به شماره مزایده 
2002093283000007   اقدام نماید ، لذا از متقاضیان دعوت بعمل مى آید جهت دریافت اسناد مزایده وکسب اطلاعات 
بیشتر از تاریخ انتشار تا ساعت 19 مورخ 1402/06/09  به سامانه مذکور به آدرس www.setadiran.ir مراجعه نمایند .

نوبت اول تجدید آگهی مزایده 

حسین اسماعیلی احمدی -شهردار زرین شهر 
م.الف :۱۵۵۰۷۲۷


